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Burmistrz z absolutorium.  Uchwałę 
w tej sprawie rada podjęła bez dyskusji 
i jakichkolwiek uwag ze strony opozycji       str. 4

Piotr Sz. przed sądem.  Prokuratura 
zakończyła postępowanie w sprawie głośnego 
zabójstwa w Chodakowie                                str. 5

Kacper czeka na przeszczep.  A 
rodzice dziękują za pomoc i wsparcie, jakie 
otrzymują od mieszkańców miasta            str. 9

Kolejne sklepy w Sonata Park.  
Już na jesieni w Sochaczewie pojawią 
się Smyk, Empik, oraz kolejne 
Drogerie Natura                                               str. 16

POLECAMY

Znów wakacje

W piątek 27 czerwca uczniowie odebrali świadectwa szkolne. Teraz czekają ich dwa 
miesiące laby i wiele propozycji spędzenia wakacji. Tymczasem redakcja pyta, jak 
uczniowie poradzili sobie z testami i sprawdzianami              Więcej w numerze

Dziś w „Ziemi”

Z nami pomalujesz dach, 
odnowisz budynek wewnątrz 

i na zewnątrz
pomalujesz samochód i ciągnik

Posiadamy duży wybór 
kolorów i rodzajów farb
Fachowe porady, promocyjne ceny

Hurtownia Art. Przemysłowych
ul. Kusocińskiego 5 

(na terenie Spółdzielni Ogrodniczej)
Tel. 46 862-24-23

ZS-628

Boryszew ma nowe boisko

Zgodnie z wcześniejszymi zapowiedziami władz 
miasta, inwestycja została ukończona jeszcze przed 
wakacjami. Boisko jest wielofunkcyjne. Można na 
nim rozgrywać mecze koszykówki i siatkówki          
             więcej str. 2-3
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WAŻNE TELEFONY
MOSiR 
46 862-77-59
PEC 
46 862-92-00, 
telefony alarmowe 24h 
604-206-108, 602-789-111
Pogotowie 
energetyczne 
46 862-26-20
Pogotowie gazowe 
(Sime Polska) 
602-343-343, 792-008-866
Pogotowie 
999
Policja 
997, 46 863-72-00
PKP 
19-757

Koleje Mazowieckie
22 364-44-44
PKS 
Grodzisk Mazowiecki, baza 
w Sochaczewie 
46 862-55-12
Sąd Rejonowy 
46 862-32-64
Schronisko „Azorek” 
791-604-108
791-606-109 (adopcje)
Fundacja „Nero” 
502-156-186

Starostwo Powiatowe 
46 864-18-40, 46 864-18-73
Straż pożarna 
998, 46 862-23-70
Szpital 
46 864-95-00, 46 864-96-00
MPT Taxi 
191-91
Taxi 
46 862-28-42
USC 
46 862-23-02
Urząd Miejski 
46 862-27-30, 46 862-22-35

Urząd Skarbowy 
46 862-26-04
Zakład Wodociągów 
i Kanalizacji 
46 862-82-30
Zgłaszanie awarii 
sieci wodociągowej 
i kanalizacji sanitarnej 
604-195-867, 696-056-281, 
664-157-699
ZGM 
46 862-81-06, 46 862-93-14
awarie elektryczne 
(tylko ZGM) 660-477-130
awarie 
wodno-kanalizacyjne 
(tylko ZGM) 660-477-129
ZKM 46 862-99-27
ZUS 46 862-64-33
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zaprasza 
wszystkich byłych i obecnych pracowników, rencistów, emerytów, 
klientów i sympatyków Spółdzielni wraz z rodzinami na Mszę 
Świętą, która zostanie odprawiona w czwartek 3.07.2014 r. 
o godzinie 19.00 w Kościele Św. Wawrzyńca w Sochaczewie.

Prezes Zarządu
Józef Chocian

ZS-642

Z okazji jubileuszu 85-lecia 
Zarząd „SPOŁEM” PSS 
w Sochaczewie

Sebastian Stępień 

Oddanie tego nowoczesne-
go obiektu to dopiero pierw-
szy etap planów zakładających 
zmodernizowanie bazy spor-
towej przy szkole. Jak zapowie-
dział burmistrz Osiecki, doło-
ży wszelkich starań, by już w 
przyszłym roku ruszyła mo-
dernizacja kolejnego boiska 
przy szkole.

Na otwarciu pojawili się 
przedstawiciele władz mia-
sta i środowiska oświatowego. 
Burmistrzowie, nauczyciele, 
uczniowie i rodzice byli pod 
dużym wrażeniem rezultatu 
końcowego. 

Pierwszym punktem uro-
czystego oddania obiektu było 

przecięcie wstęgi. Za nożycz-
ki chwycili zaproszeni goście 
i dyrekcja szkoły. Swój udział 
w symbolicznym cięciu mieli 
również uczniowie. Żeby za-
pewnić korzystającym z bo-
iska opiekę sił wyższych, po-
święcenia obiektu dokonał 
proboszcz parafi i Boryszew 
ks. Mirosław Skrobisz.  

Burmistrz Osiecki, wi-
dząc zniecierpliwienie na 
twarzach młodych sportow-
ców, ograniczył się do życze-
nia dzieciom miłego i wolne-
go od kontuzji użytkowania 
obiektu. Zastępca burmistrza, 
Marek Fergiński liczy, że bo-
isko będzie intensywnie wy-
korzystywane, szczególnie 
teraz, podczas wakacji, nie 

tylko przez dzieci ze szkoły, 
ale także młodzież mieszka-
jącą na pobliskich osiedlach.

Jak powiedziała dyrektor 
szkoły, Hanna Celeda, dzię-
ki oświetleniu obiekty będą 
dostępne także po zmroku. 
Szkoła jest w trakcie usta-
lania zasad, dzięki którym 
plany sportowe amatorów 
koszykówki i siatkówki z So-
chaczewa nie będą kolidowa-
ły z zajęciami dzieci.

Trener UKS MOSiR Ba-
sket Sochaczew, Adam Hil-
chen, przeprowadził kon-
kurs wiedzy o koszykówce. 
Do zdobycia były ciekawe 
nagrody. W następnej czę-
ści uroczystości na boisku 
pojawili się jego podopiecz-
ni z sochaczewskiego klubu. 
Zaprezentowali efektowny 
konkurs wsadów i rozegrali 
pokazowy mecz koszyków-
ki. Zawodnicy byli bardzo 
zadowoleni z jakości wyko-
nanego obiektu i określili 
go jako jeden z najlepszych 
tego typu, na jakich mieli 
okazję grać. 

Przeczytałem wasz artykuł 
dotyczący braku koszy na 
ul. Senatorskiej i chciałbym 
dodać, że podobna sytuacja 
panuje na ul. Piłsudskie-
go, zwłaszcza w okolicach 
sochaczewskiego wieżow-
ca oraz na Olimpijskiej. To 
piękna ulica, więc warto by-
łoby zadbać, aby poruszają-
cy się nią nie musieli wyrzu-
cać śmieci na chodnik, albo 
pod płot. 

Od redakcji:

Po sprawdzeniu prostu-
jemy zastrzeżenia nasze-

go Czytelnika dotyczące ul. 
Olimpijskiej. Kosze znajdu-
ją się na wysokości terenu 
MOSiR, tuż przy ogrodze-
niu. Po drugiej stronie uli-
cy, rzeczywiście, jak okiem 
sięgnąć, nie widać żadnej 
śmietniczki. Polecamy więc 
telefon naszego Czytelni-
ka uwadze służb odpowie-
dzialnych za wskazane te-
reny. A może w ogóle warto 
byłoby zrobić przegląd ulic 
pod tym kątem i ułatwić 
mieszkańcom dbanie o wy-
gląd sochaczewskich ulic. 
(sos)

 DZWONILI DO NAS

Czy potrzeba więcej koszy?

Przy Szkole Podstawowej nr 2 pow
W czwartek 26 czerwca boiska przy Szkole 
Podstawowej nr 2 im. Marii Konopnickiej 
zostały ofi cjalnie otwarte. To pierwszy 
tak nowoczesny i funkcjonalny obiekt w 
Boryszewie. Ma służyć nie tylko ponad 
300 uczniom „dwójki”, ale wszystkim 
mieszkańcom dzielnicy.

Zgodnie z wcześniejszymi zapowiedziami władz miasta, inwestycja została 
ukończona jeszcze przed wakacjami. Boisko jest wielofunkcyjne. Można na nim 
rozgrywać mecze koszykówki i siatkówki. Wymiary to 19,1 m x 32,1 m. Jego 
nawierzchnia wykonana została z wytrzymałego i jednocześnie miękkiego 
poliuretanu. Cały obiekt oświetlono lampami wiszącymi na 9-metrowych słupach. 
Z trzech stron boiska zamontowane zostały piłkochrony. Nie zabrakło oczywiście 
tablic do koszykówki, zawieszonych na słupach i demontowanych słupków do za-
wieszenia siatki do siatkówki. Przy linii bocznej zamontowane zostały niewielkie, 
ale bardzo estetycznie wykonane trybuny. Niedaleko boiska wykonana została 
bieżnia ze skocznią do skoku w dal. Całość kosztowała 220.000 zł. 

Jak wygląda inwestycja?

Dzieciaki mogły obejrzeć wiele wspaniałych wsadów

Dyrektor Hanna Celeda podczas przecięcia wstęgi

Trener Adam Hilchen przeprowadza konkurs wiedzy o koszykówce
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Informacja
Na podstawie art. 35 ust. 1 ustawy 

z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce 

nieruchomościami informuje się, 
że na tablicy ogłoszeń Urzędu Miejskiego 
w Sochaczewie wywieszono Zarządzenie 
Nr 104/2014 z dnia 28.05.2014 r. w sprawie 
ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonych 
do przekazania w nieodpłatne użytkowanie 
Operatorowi na okres 3 lat – części nieruchomości 
i składników majątkowych Gminy Miasto Sochaczew 
w ramach projektu „Rewitalizacja zabytkowych 
Kramnic w Sochaczewie”.

Burmistrz Miasta
Piotr Osiecki

ZS-639

Z dyrektor Szkoły Pod-
stawowej nr 2, Hanną Ce-
ledą, rozmawia Sebastian 
Stępień.

Duży udział w tym, że in-
westycja została wyko-
nana, miał wniosek, jaki 
złożyliście do Sochaczew-
skiego Budżetu Obywatel-
skiego.
Może nie wygraliśmy tej 
edycji, ale wynik, jaki uzy-
skał nasz wniosek, po-
nad 1300 głosów, biorąc 
pod uwagę, że mamy 300 
uczniów, uważam za bardzo 
dobry. Na pewno zwrócił 
też uwagę na potrzeby na-
szej placówki.

W jaki sposób walczyli-
ście o tak dobry rezultat?
Bardzo pomogła społecz-
ność naszej szkoły. Podpi-
sy zbierali zarówno ucznio-
wie, jak i ich rodzice. 
Organizowaliśmy spotka-
nia w okolicznych szkołach i 
podobnych placówkach. Za-
angażowanie było ogromne.

Przygotowaliście projekt 
do tegorocznego SBO?
Projekt jest gotowy i złożony.

Co zawiera? 
Oczywiście dalszą moder-
nizację boiska. Bieżnię oka-
lającą, ścieżkę zdrowia, do-
datkowe stanowiska na 
siłowni zewnętrznej.

Boisko oddane dzisiaj do 
użytku wygląda pięknie. 
Wcześniej ustawiono si-
łownie zewnętrzne. Czy 
cieszą się one zaintereso-
waniem mieszkańców Bo-
ryszewa?
Jak najbardziej. Siłownia 
bardzo przypadła do gu-
stu dzieciom z naszej szko-
ły i ich rodzicom. Ćwiczą 
też mieszkańcy miasta. Bo-
isko, mimo że dzisiaj zosta-
ło ofi cjalnie otwarte, rów-
nież cieszy się już sporym 
zainteresowaniem.

Na jakich zasadach z infra-
struktury sportowej mogą 
korzystać osoby niezwią-
zane ze szkołą? 

Poza dniami 
nauki szkol-
nej oczywiście 
bez ograni-
czeń. W waka-
cje furtka przy szkole jest ciągle 
otwarta. W roku szkolnym do-
stęp do obiektów będzie głów-
nie w godzinach popołudnio-
wych. Jeśli ktoś bardzo będzie 
chciał skorzystać wcześniej, 
może wejść do sekretariatu i 
pytać, czy akurat nie odbywają 
się zajęcia i w jakich godzinach 
boisko będzie wolne. Chciała-
bym tylko prosić korzystają-
cych z tego pięknego obiektu, 
żeby nie niszczyli sprzętów. W 
interesie nas wszystkich leży, 
by służyły mieszkańcom jak 
najdłużej.

Boisko będzie dostępne dla wszystkich chętnych

owstało nowoczesne boisko

Podopieczni trenera Adama Hilchena (na zdjęciu podczas rozgrzewki) byli zachwyceni jakością nawierzchni 
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Agnieszka Poryszewska

To jedna z najważniejszych se-
sji w tym roku. Głosowanie 
nad absolutorium poprzedzi-
ło zatwierdzenie sprawozdania 
z wykonania budżetu i spra-
wozdania fi nansowego mia-
sta oraz przedstawienie opinii 
komisji rewizyjnej. Ta, podob-
nie jak opinia Regionalnej Izby 
Obrachunkowej, która ocenia-
ła kondycję naszego samorzą-
du, była pozytywna. Mimo to 
można się było spodziewać, że 
opozycja będzie chciała skorzy-
stać z okazji i zgłosić swoje uwa-
gi dotyczące zarządzania mia-
stem. Tak się jednak nie stało, 
opozycyjni radni konsekwent-
nie milczeli. 

W ostatecznym głosowaniu 
burmistrza Osieckiego poparło 
jedenastu radnych. Przeciwko, 
zgodnie z przewidywaniami,  
zagłosowało 8 osób z Porozu-
mienia Ziemi Sochaczewskiej i 
Porozumienia Obywatelskiego 
oraz niezrzeszony w żadnym 
klubie Bogumił Czubacki. 

- Dziękuję za udzielone 
absolutorium. To nie był ła-
twy rok. Kryzys gospodarczy, 
a co za tym idzie niższe wpły-
wy z tytułu podatku PIT, nie 
ułatwiały nam pracy - mówił 

podczas sesji burmistrz. - Po-
mimo to udało nam się zreali-
zować wszystkie zamierzenia. 
Dziękuję radnym oraz wszyst-
kim pracownikom samorzą-
dowym. Mam tu na myśli nie 
tylko tych zatrudnionych w ra-
tuszu, ale i we wszystkich miej-
skich jednostkach. Tak ko-
rzystna sytuacja Sochaczewa 
to wynik pracy tych wszystkich 
osób. Dziękuję za udzielone mi 
zaufanie. 

Podczas ostatniej se-
sji radni podjęli wiele innych, 

znaczących uchwał. Przede 
wszystkim, dzięki wygospo-
darowanym dodatkowym 850 
tys. zł, możliwe będzie przepro-
wadzenie szeregu zadań. Mia-
sto pozyskało kolejne fundusze 
- tym razem na utrzymanie In-
tegracyjnego Żłobka Miejskie-
go.  Z rządowego programu 
„Maluch” Sochaczew otrzy-
mał  750 tys. zł. 100 tys. po-
chodzi zaś z dotacji, którą mia-
sto miało przekazać na budowę 
nowej siedziby komendy poli-
cji.  Jak się okazało, budowa nie 

ma szans ruszyć w tym roku. 
850 tysięcy przeznaczone bę-
dzie na remonty dróg (550 tys.), 
pokrycie kosztów korzystania z 
obiektów sportowych przez sto-
warzyszenia i kluby sportowe 
(120), zakup sprzętu kompute-
rowego dla UM (80) i monito-
ringu do autobusów miejskich 
(35). Dzięki temu już niebawem 
każdy pojazd z taboru ZKM 
będzie posiadał system monito-
ringu. To jeszcze nie wszystko. 
Powstaną koncepcje zagospo-
darowania nadbrzeża Bzury i 

przebudowy stadionu przy ul. 
Warszawskiej (na ten cel na ra-
zie zapisano 60 tys. zł). Do bu-
dżetu wpisane zostaną więc 
nowe zadania inwestycyjne. 
Pierwsze z nich to przebudowa 
ul. Podzamcze, amfi teatru, te-
renów parku i przystani kaja-
kowej.  Drugi projekt to wspo-
mniana przebudowa stadionu. 
Ponadto, na ulicach Piaszczy-
stej, Otwartej i Cieplnej pojawi 
się nowoczesne oświetlenie. 

Rada wyraziła zgodę na 
zakup działki przy ul. Sien-
kiewicza, na której do końca 
września ma powstać parking 
na 95 samochodów. Obecnie 
należy ona do PKP. Miasto ma 
stać się właścicielem nierucho-
mości w trybie bezprzetargo-
wym. Dokładną cenę ustali 
rzeczoznawca. Ratusz zabez-
pieczył na poczet transakcji 
250 tys. zł. Warto uściślić, że 
zakup obejmuje sam grunt, 
bez budynku dawnej „wieży 
ciśnień”. Ta pozostanie nadal 
własnością kolei.  

Radni wyrazili też zgodę na 
sprzedaż PSS „Społem” dwóch 
działek, na których stoi pawilon 
„Lux” przy ul. Pokoju. Od lat są 
one w wieczystym użytkowa-
niu spółdzielni. Wartość grun-
tu oceni rzeczoznawca. 

W poprzedni wtorek do 
historii przeszła już nazwa 
pl. Armii Ludowej. Z inicja-
tywy burmistrza Osieckiego 
oraz Muzealnej Grupy Rekon-
strukcji Historycznej, teraz bę-
dzie nosił on nazwę Obrońców 
Sochaczewa. Przylegająca do 
niego uliczka, łącząca ul. Wą-
ską i Reymonta, zyskała nazwę 
Stanisława Janickiego ps. Kor-
don. 

Z trzech do pięciu lat ma być 
wydłużony maksymalny okres, 
na jaki miasto może podpisy-
wać z lokatorami umowy naj-
mu lokali socjalnych. Jak mówił 
zastępca burmistrza Stanisław 
Wachowski, rozwiązanie takie 
ułatwi urzędowi prowadzenie 
rozliczeń fi nansowych zasobu 
mieszkaniowego gminy.

- Przede wszystkim stano-
wi ono jednak ukłon w stronę 
mieszkańców. Podpisując umo-
wę najmu na pięć lat zyskują 
oni większą stabilność. Dłuższa 
perspektywa pozwoli im spo-
kojnie zagospodarować się w 
mieszkaniu - mówił. 

Radni uchwalili też miej-
scowy plan zagospodarowania 
przestrzennego dla pl. św. Do-
minika oraz hurtowni Jutex.  
Więcej na ten temat piszemy na 
stronie 7.

Bezdyskusyjne absolutorium 
We wtorek 24 czerwca Rada Miejska udzieliła burmistrzowi Piotrowi Osieckiemu absolutorium. Uchwałę 
w tej sprawie przyjęto bez dyskusji i jakichkolwiek uwag ze strony opozycji. 

Absolutorium dla burmistrza poparło 11 radnych
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W Pałacu Prezydenckim 
odbyło się spotkanie Pary 
Prezydenckiej z przedsta-
wicielami samorządów, 
które wprowadziły na 
swym terenie Kartę Du-
żej Rodziny. Zaproszenie 
na to spotkanie otrzymał 
m.in. Piotr Osiecki, bur-
mistrz Sochaczewa, mia-
sta prowadzącego aż trzy 
programy wspierające 
rodziny wielodzietne, se-
niorów, a ostatnio także 
weteranów.

Prezydent dziękował samo-
rządowcom, ale też wszystkim 
przedsiębiorcom, którzy udziela-
ją zniżek w ramach samorządo-
wych kart rodzinnych i zapewnił, 
że, podobnie jak w przypadku 
gmin, będzie propagował dobre 

przykłady. Z kolei minister pra-
cy i polityki społecznej Włady-
sław Kosiniak-Kamysz przyznał 
w piątek pierwsze, symbolicz-
ne ogólnopolskie Karty Dużej 
Rodziny z numerami 1 i 2 dla 
Pary Prezydenckiej: Bronisława 
i Anny Komorowskich, którzy są 
rodzicami pięciorga dzieci. Pre-
zydent podkreślał, że to, co dotąd 
udało się zrobić w sprawie Karty 
Dużej Rodziny, zarówno na po-
ziomie samorządu, jak i rządu, to 
wiele, ale nie można na tym po-
przestać. Kolejnym krokiem po-
winny być zmiany w systemie 
podatkowym.

Przypomnijmy, że od poło-
wy czerwca działa ogólnopolski 
program Karta Dużej Rodzi-
ny, w którym rodziny z troj-
giem i więcej dzieci mogą ko-
rzystać m.in. ze zniżek w PKP, 

muzeach, niektórych sieciach 
sklepów. Swój udział w budo-
wie programu miał burmistrz 
Sochaczewa, którego minister 
pracy i polityki społecznej za-
prosił do zespołu konsultujące-
go założenia karty.

- Mieliśmy i mamy się czym 
pochwalić, a w wielu sprawach 
naprawdę przecieramy szla-

ki. Nasza Karta Dużej Rodziny 
skończyła dwa lata, karta seniora 
rok, a wkrótce zaczniemy wyda-
wać także specjalną kartę wetera-
nom służącym na misjach zagra-
nicznych, pod fl agą Polski, ONZ 
czy NATO - mówi Piotr Osiecki.

W tej chwili miasto realizuje 
aż trzy programy wsparcia adre-
sowane do: rodzin wielodzietnych 

(od lutego 2012), osób powyżej 
65 i 75 roku życia (od maja 2013) 
oraz weteranów (od maja 2014). 
W każdym z tych programów 
jego uczestnicy korzystają z oferty 
ulg i zniżek, w tym m.in. tańszych 
przejazdów komunikacją miejską, 
sprzedawanych z 50 proc. ulgą bi-
letów na basen, niższych opłat za 
posegregowane śmieci.

Sochaczewska Karta Ro-
dziny to aż trzydzieści zniżek i 
zapewne dlatego o kartę wystą-
piło już ponad 70 proc. upraw-
nionych. SKR to tańsze lekcje 
języka obcego, tańsze porady 
dietetyka, zajęcia naukowe dla 
dzieci. Posiadacze mogą ze 
zniżką kupić okulary, jaja pro-
sto z fermy, artykuły szkol-
ne i podręczniki. Z kolei So-
chaczewska Karta Seniora daje 
czternaście różnego rodzaju 
zniżek - w opłacie za posegre-
gowane śmieci, korzystanie z 
basenu i komunikacji miejskiej, 
porady dietetyczne, strzyżenie 
włosów, badanie okulistycz-
ne, naprawy obuwia. To tak-
że darmowe konsultacje z psy-
chologiem,  radcą prawnym i 
korzystne rabaty w kilku sana-
toriach.

Burmistrz Osiecki u prezydenta Komorowskiego

Pamiątkowe zdjęcie w kancelarii prezydenckiej
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Nie udała się wyprawa na 
kilkudniowy wypoczynek 
na Mazury dwóm młodym 
mieszkankom naszego po-
wiatu. W podróży straciły 
wszystkie pieniądze prze-
znaczone na wakacyjną 
wyprawę.

Młode kobiety naj-
pierw pojechały do Warsza-
wy, a tam wsiadły w pociąg 
do Olsztyna. Z relacji jednej 
z pokrzywdzonych wyni-
ka, że w Płońsku do zajmo-
wanego przez nie przedzia-
łu weszło dwóch młodych 
mężczyzn. Jednego z nich 
kojarzyła, bowiem widzia-
ła go już na dworcu w War-
szawie. W rozmowie, któ-
ra się wywiązała, mężczyzn 
interesowało, dokąd dziew-
czyny jadą. W międzyczasie 
do przedziału wszedł kon-
duktor, który sprawdzał bi-
lety. Obie kobiety bilety mia-
ły w portfelach schowanych 
w plecakach, co nie umknę-
ło uwadze ich współpasaże-
rów. Kilka minut po wyjściu 

konduktora młodzi panowie 
wyszli na korytarz zapalić 
papierosa, a dziewczynom, 
nie wiadomo dlaczego, za-
chciało się nagle spać. 

Dopiero w Olsztynie 
obudził je konduktor, któ-
ry powiedział, że pociąg 
skończył bieg. Dziewczy-
ny wzięły plecaki i poszły 
do zamówionej kwate-
ry. W pokoju stwierdziły z 
przerażeniem, że w portfe-
lach nie ma pieniędzy. Cała 
reszta pozostała nietknięta. 
Prawdopodobnie panowie, 
wychodząc na korytarz w 
pociągu, wpuścili do prze-
działu gaz usypiający. Gdy 
dziewczyny usnęły, wyję-
li z portfeli pieniądze i się 
ulotnili. 

Ta historia to przestro-
ga dla wyjeżdżających na 
wakacje, aby nie wskazy-
wali, gdzie chowają port-
fel z zawartością. Złodzie-
je tylko czekają na dogodny 
moment, aby z tego skorzy-
stać. (jw)

ZA BARIERĄ PRAWA
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Już kilka razy w tym roku 
ogólnopolskie media informo-
wały o porażeniach prądem 
młodych ludzi, którzy dla za-
bawy wchodzili na słupy wy-
sokiego  napięcia i w wyniku 
tych niebezpiecznych zabaw 
tracili obie ręce. 

W Kuznocinie, aby do-
szło do tragedii, nie trze-
ba nawet wchodzić na słu-
py. Stojącą przy obwodnicy 
podstacją trafo, która zasi-
la okolice prądem, nikt się 
nie interesuje. Tak jakby nie 
miała właściciela, a przecież 
za dostarczanie z niej prądu 
ktoś bierze pieniądze. Wcze-
śniej podstacja posiadała za-
bezpieczenie w postaci po-
tężnych metalowych drzwi, 
które ważyły ponad 150 kg 
i były zamykane na kłódkę. 
Raz na pół roku przyjeżdża-

ła tam ekipa elektryków, któ-
ra dokonywała okresowych 
przeglądów stacji. Obecnie, 
jak powiedział nam jeden z 
mieszkańców Kuznocina, 
żadnej ekipy elektryków nie 
było tutaj od dwóch lat.

Metalowe drzwi zostały 
wyrwane i prawdopodobnie 
sprzedane na złom. Do stacji 
może wejść każdy. W środku  
wszystkie niepodłączone do 
prądu przewody zostały wy-
rwane i skradzione. Po meta-
lowych klamrach bez trudu 
można wejść na górę podsta-
cji, gdzie płynie prąd wysokie-
go napięcia i doprowadzić do 
zwarcia, tak że nie będzie go w 
całej okolicy. 

Najwyższy czas, żeby fi r-
ma energetyczna, która ma w 
tej okolicy sieć przesyłu prądu,  
zabezpieczyła swój obiekt. (jw)

Sebastian Stępień

W tegoroczną sylwestro-
wą noc doszło do zdarzenia, 
które odbiło się echem w ca-
łym kraju. Piotr Sz. wyszedł 
z domu z długim nożem su-
rvivalowym i ruszył w stro-
nę mężczyzn, którzy, jak sam 
twierdzi, wcześniej zaatako-
wali go podczas imprezy od-
bywającej się w parku. Dalsze 
zdarzenia doprowadziły do 
śmierci jednego z braci B., cie-
szących się w Chodakowie nie 
najlepszą reputacją. 

Po zabójstwie Piotr Sz. za-
brał z domu oszczędności, 
wsiadł w samochód i odjechał. 
Od tego momentu prokuratura 
i policja próbowały go ująć. Ro-
zesłany został za nim list goń-
czy, sprawdzane były różne, na-
wet najmniej prawdopodobne, 
pogłoski. 

Prokuratura dysponowa-
ła ustaleniami, że Piotr Sz. 
próbował skorzystać ze swo-
jej karty płatniczej w ter-
minalu w Ustroniu. Tu ślad 
znowu się urwał. Gdzie prze-
bywał ścigany mężczyzna, 
sam nie chce ujawnić. Nie 
udało się też ustalić tego w 
toku prowadzonego postępo-
wania.

26 marca około godziny 
9.00 policja otrzymała zgło-
szenie, że osoba pasująca do 
portretu pamięciowego z ro-
zesłanego listu gończego znaj-
duje się na ul. 1 Maja. Okaza-

ło się, że to naprawdę Piotr Sz. 
Podejrzany nie stawiał opo-
ru przy aresztowaniu. Moż-
na było odnieść wrażenie, że 
czeka, aż policja go ujmie. Co 
więcej, był spakowany, jakby 
ze świadomością, że znajdzie 
się w areszcie. 

Od tamtego momentu 
prokuratura prowadziła dzia-
łania mające na celu odtwo-
rzenie przebiegu zdarzenia 
z feralnej sylwestrowej nocy. 
Podczas przeprowadzonej wi-
zji lokalnej oskarżony utrzy-
mywał, że zasłonił się tylko 
nożem, na który nadział się 
szarżujący na niego napast-
nik. Dziś wiemy, że biegły 
podważył tę wersję.

- Biorąc pod uwagę głębo-
kość penetracji nożem biegły 
wykluczył, że ktoś sam na ten 
nóż się nabił. Jego zdaniem mu-
siało nastąpić pchnięcie - po-
wiedziała nam szefowa socha-
czewskiej prokuratury, Beata 
Sobieraj-Skonieczna.

Po przeprowadzeniu postę-
powania prokuratura zdecydo-
wała się na postawienie zarzutu 
z art. 148, czyli zabójstwa. Pod-
lega on karze pozbawienia wol-
ności od 8 do 25 lat  lub karze 
dożywocia.

- Trudno na tę chwilę okre-
ślić, jak do zarzutu ustosun-
kuje się sąd. Nawet Sąd Naj-
wyższy  stosuje w podobnych 
sytuacjach różne orzecznictwo. 

Z jednej strony kieruje się zasa-
dą, że jedno pchnięcie nożem 
nie może świadczyć o zamia-
rze pozbawienia życia. W in-
nych orzeczeniach, jeśli to jedno 
pchnięcie wymierzone zosta-
ło w części witalne ofi ary, jak 
w tym przypadku w serce, sąd  
uznaje, że zamiar pozbawienia 
życia był ewidentny - dodaje 
Beata Sobieraj-Skonieczna.

Jak dowiedzieliśmy się od 
Dariusza Wysockiego, prezesa 
Wydziału Karnego Sądu Rejo-
nowego w Płocku, data rozpra-
wy Piotra Sz. nie została jesz-
cze wyznaczona. Ze względu na 
wagę postawionego zarzutu to 
właśnie ten sąd jest właściwy do 
rozpatrywania sprawy.

We wtorek 24 czerwca kilka 
minut przed godziną 14.00, 
na drodze krajowej nr 50, 
na wysokości miejscowości 
Lubiejew, doszło do karam-
bolu z udziałem pięciu po-
jazdów. 

W zdarzeniu  uczestniczyły 
cztery samochody ciężarowe 
marki Volvo, Mercedes, Daf, 
Scania oraz osobowy Suzuki 
Vitara, który, w wyniku koli-
zji, wylądował w przydrożnym 
rowie. Poszkodowane zostały 
trzy osoby. Dwie z nich pozo-
stawały uwięzione w rozbitych 
samochodach, trzecia opuściła 
pojazd o własnych siłach. Usta-

lono także, że samochody cię-
żarowe nie przewoziły materia-
łów niebezpiecznych. 

Na miejsce wypadku przy-
była jednostka sochaczewskiej 
straży pożarnej a także dwa za-
stępy ochotniczej straży z Ryb-
na i Jasieńca. Zabezpieczyli 
miejsce zdarzenia i za pomocą 
narzędzi hydraulicznych wydo-

byli dwóch uwięzionych w po-
jazdach kierowców. Po udzie-
leniu im pierwszej pomocy, 
przekazali poszkodowanych 
ekipom ratowniczym z dwóch 
śmigłowców Lotniczego Pogo-
towia Ratunkowego, które we-
zwano na miejsce zdarzenia.

Według ustaleń socha-
czewskiej policji sprawcą wy-

padku był 48-letni kierujący 
ciężarówką Scania. Najechał on 
na czekającego w korku przed 
rondem Suzuki. Kierowca suva 
przeżył dzięki trzeźwości umy-
słu. Próbował uciekać przed 
nadjeżdżającym tirem. Kolizji 
jednak nie uniknął i wylądował 
w rowie.

W sprawie prowadzone 
jest postępowanie. Jeszcze nie 
wiadomo, jaki zarzut zostanie 
postawiony sprawcy wypad-
ku - spowodowania kolizji, czy 
wypadku. Będzie to w praktyce 
zależne od staniu zdrowia po-
szkodowanych i tego, jak dłu-
go będą przebywać w szpitalu. 
(mf)

Piotr Sz. przed sądem
Prokuratura zakończyła postępowanie dowodowe w sprawie głośnego zabójstwa 
w Chodakowie. Piotr Sz. stanie przed Sądem Okręgowym w Płocku.

Wjechał w czekających przed rondem

Piotr Sz. utrzymuje, że do ugodzenia nożem doszło, gdy zasłonił się przed biegnącym w jego kierunku mężczyzną
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Okradzione na śpiocha

Niebezpieczne 
trafo w Kuznocinie
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W ostatni czwartek w gmi-
nie Nowa Sucha miało 
miejsce uroczyste otwar-
cie Gminnej Biblioteki Pu-
blicznej w nowym miejscu, 
mieszczącym się obecnie w 
przebudowanej byłej siedzi-
bie Urzędu Gminy.

Biblioteka, która mieściła się do 
tej pory w sąsiednim budynku 
wspólnie z ośrodkiem kultury, 
miała tam mało miejsca, stąd de-
cyzja władz gminy o przeniesie-
niu jej do przystosowanego do jej 
potrzeb budynku. Dodatkowo 
zainstalowany podnośnik dla 
osób niepełnosprawnych sprawi, 
że w końcu również czytelnicy 
mający problemy z poruszaniem 
się po schodach, będą mogli 
osobiście odwiedzać bibliotekę. 
Oprócz tego w ramach adapta-
cji wzmocniono stropy, wymie-
niono wszelkie niezbędne in-
stalacje, zmieniono układ części 
pomieszczeń, aby powstało wię-
cej przestrzeni. Została również 
wykonana całkowita termomo-
dernizacja budynku. W wyni-
ku tych zmian - jak mówił wójt 
- powstał budynek nowoczesny 
i elegancki, dlatego nie należało 
go ukrywać za ścianą krzewów 
i ogrodzeniem, które usunięto.

Maciej Mońka podziękował 
wszystkim, którzy przyczyni-

li się do powstania obiektu oraz 
wyraził nadzieję, że jego nowy 
wygląd będzie zachęcał miesz-
kańców gminy do odwiedzania 
go i sięgania po ciekawą książkę, 
a tych nie brakuje.

Radość z możliwości pra-
cy w nowym miejscu wyrazi-
ła również dyrektor biblioteki 
Elżbieta Sławek. Jak powiedzia-
ła: - Nowa przestrzeń, profesjo-
nalne urządzenie to duże uła-
twienie dla użytkowników, jak 
również pracowników. Na par-
terze, oprócz pomieszczeń bi-
bliotecznych i socjalnych, funk-
cjonować będzie poczta. Znajdą 
się tu również dwa pomieszcze-
nia do wynajęcia. Na piętrze 
natomiast cała przestrzeń bę-
dzie przeznaczona dla biblio-
teki. Znajdą się tam: czytelnia i 
wypożyczalnia dla dorosłych, 
kącik dla dzieci, kącik informa-
tyczny, dział dziecięcy i mło-
dzieżowy. Moim marzeniem 
była praca w bibliotece z praw-
dziwego zdarzenia. Teraz ma-
rzenia stają się rzeczywistością, 
za co serdecznie dziękuję.

Nie obyło się w tym ważnym 
dniu bez części artystycznej, 
symbolicznego przecięcia wstęgi 
oraz błogosławieństwa i poświę-
cenia biblioteki przez proboszcza 
parafi i w Kozłowie Biskupim ks. 
dr. Janusza Włodarczyka. (pab)

W sobotę 21 czerwca na 
stadionie GOSiR odbyła 
się coroczna, największa 
impreza plenerowa w gmi-
nie Teresin - Teresińska 
Noc Czerwcowa. Głównym 
organizatorem wydarze-
nia był Teresiński Ośrodek 
Kultury. 

Już od południa na przy-
byłych czekała moc atrak-
cji. Dmuchane zjeżdżalnie, 
kule wodne, przejazdzki qua- 
dami, strzelnice i wiele in-
nych zabaw przygotowanych 
w rozstawionym na stadio-
nie parku rozrywki sprawia-
ło niebywałą frajdę. Dorośli 
z kolei rozegrali mecz piłkar-
ski. W spotkaniu zmierzyła 
się drużyna samorządowców 
z reprezentacją fransiszka-
nów. Przeprowadzono rów-
nież zawody strongmanów.

Najwięcej publiczności 
przyciągneły jednak koncer-

ty. Program dnia otworzy-
ły występy artystów z lokal-
nych szkół i podopiecznych 
TOK. Koncert dla dzieci za-
prezentował Zejman i Gar-
kumpel. Po 17.00 rozpoczęły 
się występy rockowych grup 
muzycznych. Zagrały socha-
czewska formacja � e Ro-
otless i teresiński No Pack. 

Rolę gwiazd wieczo-
ru pełniły grupy De Mono 
i Video. Robert Chojnacki i 
spółka zaprezentowali prze-
krojowy repertuar z ponad 
20-letniej działalności zespo-
łu De Mono. Ostatniego ar-
tystę w głosowaniu wyłoni-
li sami mieszkańcy Teresina. 
Muzycy grupy Video rozru-
szali publikę, która wspólnie 
z nimi śpiewała teksty pio-
senek. Dobrej zabawie nie 
przeszkodził nawet padają-
cy deszcz. Tradycyjnie na za-
kończenie imprezy odbył się 
pokaz sztucznych ogni. (mf)

Najkrótsza noc w Teresinie

Biblioteka na swoim

Agnieszka Poryszewska

Najważniejszym punktem 
piątkowej sesji, w kontekście 
wydarzeń z początku roku, 
była informacja o działalności 
powiatowych placówek pomo-
cy społecznej w 2013 r. Nieste-
ty z ust członków zarządu nie 
padło ani jedno słowo na te-
mat afery w Domu Pomocy 
Społecznej i Powiatowym Cen-
trum Pomocy Rodzinie, którą 
żyła cała Polska. Przypomnij-
my, że wobec szefowej DPS za-
stosowano tymczasowy areszt. 
Zarzuty dotyczą tego, co dzia-
ło się w tych placówkach w po-
przednich latach, a więc i w 
2013. Płocka prokuratura bada 
kolejne wątki sprawy, a część 
zarzutów już  się potwierdziła 
(informujemy o tym na bieżąco 
na naszej stronie „policyjnej”). 
Mimo to o sprawie nie wspo-
mniał żaden z etatowych człon-
ków zarządu. 

Radny Sochaczewskiego 
Forum Samorządowego Da-
riusz Dobrowolski zapytał 
o miejsca pracy byłej dyrek-
tor Domu Pomocy Społecz-
nej w Młodzieszynie Justyny 
N-S, która w kwietniu opuści-
ła areszt tymczasowy. O ile bo-
wiem straciła ona stanowisko 
w DPS, to okazuje się, że może 
wrócić do pracy w pozosta-
łych miejscach, w których jest 
zatrudniona. Podejrzewana o 
liczne nadużycia i oszustwa w 
trakcie zarządzania DPS ko-
bieta, nadal formalnie zatrud-
niona jest w Zespole Szkół w 
Erminowie i Zespole Szkół w 
Teresinie. W pierwszym z wy-
mienionych miejsc ma ona etat 
nauczycielski i od około 11 lat 

przebywa na urlopie bezpłat-
nym. W Teresinie z kolei przed-
stawiła zwolnienie lekarskie. 

Starosta Tadeusz Koryś pod-
kreślał wprawdzie, że obydwa 
etaty są „nieczynne”, nie potrafi ł 
jednak jednoznacznie odpowie-
dzieć, co zrobią władze powiatu, 
jeżeli Justyna N-S. zdecyduje się 
wrócić do pracy. Ten scenariusz 
wydaje się nie dość, że bulwersu-
jący, to jeszcze całkiem prawdo-
podobny. W tej chwili nic nie stoi 
na przeszkodzie, by szefowa pla-
cówki, w sprawie której proku-
ratura prowadzi śledztwo o wy-
prowadzenie z niej setek tysięcy 
złotych i okradanie pensjonariu-
szy, zaczęła pracę z dziećmi. Roz-
mawialiśmy z dyrektor szkoły w 
Erminowie Hanną Milcarz. Po-
twierdziła, że urlop bezpłatny Ju-
styny N-S. kończy się w grudniu 
tego roku.

- Konsultowałam tę sprawę 
z prawnikiem. Jeżeli pani N-S. 
po zakończeniu urlopu zdecy-
duje się na powrót do pracy w 
Erminowie, będę musiała ją 
przyjąć, bo w sprawie nie za-

padł jeszcze prawomocny wy-
rok - powiedziała nam dyrek-
tor Milcarz. 

Dariusz Dobrowolski poru-
szył również temat Domu Dziec-
ka w Giżycach. Działalność 
placówki była już przedmio-
tem zainteresowania radnych. 
Zwłaszcza w kontekście rosną-
cych kosztów jej utrzymania. 

- Obecnie w Domu Dziecka 
zatrudnionych jest kilkadzie-
siąt osób. Tymczasem psycho-
log i pedagog nie mają nawet 
pełnego etatu. Dzieci są sła-
bo edukowane. Kończą przede 
wszystkim szkoły zawodo-
we. Matury są rzadkością. Czy 
nie powinniśmy umożliwić im 
zdobycia lepszego wykształce-
nia? - pytał. 

Jak tłumaczyła dyrektor 
Domu Krystyna Łapczyńska, 
główna przyczyna tego stanu rze-
czy tkwi w tym, że bardzo często 
dzieci trafi ają do Giżyc późno. 

- Kierowani są do nas 15 
- 16-latkowie. Są to dzieci po 
przejściach, mocno zaburzone. 
Wielokrotnie wymagają lecze-
nia u psychiatry. Dla nich ukoń-
czenie szkoły zawodowej to czę-
sto olbrzymi sukces - mówiła 
Krystyna Łapczyńska. - Zda-
rzają się też podopieczni, którzy 
zdają maturę, a potem idą na-
wet na studia. Nie są to jednak 
częste przypadki. 

Zdaniem szefowej Domu 
Dziecka na słabe wyniki w nauce 
wpływa też fakt, że obecnie ro-
dzeństwa nie są rozdzielane. 

 - Kiedyś dzieci upośledzo-
ne trafi ały do specjalistycznych 
placówek. Teraz przyjmujemy 
braci i siostry niezależnie od 
ich stopnia niepełnosprawno-
ści. Część z naszych dzieci uczy 
się w Zespole Szkół w Ermino-
wie - dodała. 

W obliczu tych informa-
cji tym bardziej konieczne sta-
je się zapewnienie podopiecz-
nym odpowiedniego wsparcia 
ze strony psychologa i peda-
goga. Na razie żaden z nich 
nie zajmuje  się dziećmi z Gi-
życ w pełnym wymiarze. Kry-
styna Łapczyńska zapewnia-
ła jednak, że czyni starania, by 
się to zmieniło. - Niedawno za-
czął pracować u nas nowy psy-
cholog. Jeżeli się sprawdzi, jego 
etat może zostać poszerzony - 
stwierdziła. 

Jak się okazało, sprawa do-
stępu do specjalistów to nie tylko 
problem Giżyc, ale również ro-
dzin zastępczych. 

 - O ile w ramach instytucji 
takich jak domy dziecka dostęp 
do specjalistów jest gwaranto-
wany, o tyle w rodzinach zastęp-
czych najczęściej muszą one or-
ganizować taką pomoc same. 
Dotyczy to zarówno wsparcia 
psychologicznego, jak i np. reha-
bilitacji - dodała p.o. dyrektora 
Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie Katarzyna Kajak. - Aby 
im pomóc, współpracujemy z Po-
wiatowym Ośrodkiem Interwen-
cji Kryzysowej i Poradnią Psy-
chologiczno-Pedagogiczną. 

Nie będzie remontu głównych ulic powiatowych
Sesję rozpoczęła dyskusja nad zmianami w uchwale budżetowej. 
Zmiany dotyczyły inwestycji drogowych m.in. w gminach Brochów, Iłów, 
Nowa Sucha, na co powiat przeznacza 600 tys. zł. Dariusz Dobrowolski 
gratulował radnym reprezentującym wspomniane gminy przedwyborczej 
skuteczności i dopytywał, co w ramach tej kwoty zaplanowano dla miasta. 
Zarząd zapewniał, że przygotowuje się do przebudowy ul. Brukowej w 
Sochaczewie, na co zamierza wydać 200 tys. zł (konia z rzędem temu, kto 
wie, jak za taką kwotę wyremontować ten jeden z najbardziej zniszczonych 
odcinków dróg w mieście). Ostatecznie uchwałę poparło 16 radnych. Na 
sesji stanęła także sprawa nadania imienia Zespołowi Szkół Specjalnych 
w Erminowie. Placówka wybrała na patrona ks. Jana Twardowskiego, co 
spotkało się z aprobatą całej rady. Szkoła, przy okazji nadania imienia, 
chciałaby także zakupić sztandar, na co zbiera fundusze. (sos)

Starosta zapomniał o aferach?
Wygląda na to, że Zarząd Powiatu Sochaczewskiego zapomniał o nieprawidłowościach 
w działaniach DPS-u i PCPR w roku 2013, mimo że aferą z udziałem byłych 
dyrektorów placówek żyła cała Polska. Taki wniosek można wysnuć po ostatniej 
sesji Rady Powiatu. 

Starosta Koryś nie potrafi ł jednoznacznie odpowiedzieć, co będzie, jeśli Justyna N-S. wróci do pracy
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ZS-109

Agnieszka Poryszewska 

Największe emocje wywołało to, 
jak w planie potraktowana zo-
stała hurtownia Jutex. Budynek 
ten wzbudza od lat kontrowersje, 
a jego wygląd jest krytykowany. 
W początkach istnienia stanowił 
on samowolę budowlaną, którą z 
czasem udało się jej właścicielom 
zalegalizować. Emocje wokół Ju-
texu dodatkowo podniosła in-
formacja, że ma zostać sprzeda-
ny sieci marketów Netto. Nowy 
plan przekreśla możliwość zbu-
dowania na miejscu Jutexu bu-
dynku o parametrach klasycz-
nego marketu, czy dyskontu. 

Dość chaosu
Z dotychczasowych postę-

powań w sprawie decyzji o po-
zwoleniu na budowę wynika, 
że zabudowania hurtowni Ju-
tex mają zostać całkowicie wy-
burzone, a w ich miejsce plano-
wany jest parterowy pawilon 
handlowy. Warto tu przypo-
mnieć, że bryła istniejącej hur-
towni zawiera ostatnie po-
zostałości murów dawnego 
spichlerza klasztoru dominika-
nek, a ewentualna nieumiejętna  
przebudowa mogłaby je osta-
tecznie zniszczyć. 

- W nowym planie zago-
spodarowania przestrzennego 
umieszczono m.in. zapis, że je-
żeli w miejscu istniejącej hur-
towni powstać ma nowy obiekt, 
to musi on mieć minimum 2 
kondygnacje. Wygląd stan-
dardowych marketów Netto 
nie odpowiada zastosowanym 
w planie ustaleniom. Przyję-
ty plan jest skonstruowany tak, 
że nadal przy placu może dzia-
łać hurtowania Jutex, ale nie 
ma możliwości przebudowa-
nia jej w taki sposób, by powstał 
z niej klasyczny parterowy dys-
kont. Jeżeli powstać miałby tam 
nowy obiekt, szczegółowo okre-
ślono wytyczne dotyczące jego 
wyglądu, tak aby pasował on 
do lokalizacji w centrum mia-
sta. Chcemy, by był to obiekt es-
tetyczny. Jak większość miesz-
kańców uważam, że w mieście 
dość już chaosu urbanistyczne-
go. Podobnie jak pl. św. Domin-
ka potraktowaliśmy teren sta-
rej mleczarni. Gdyby nie plan, 

pewnie teraz mielibyśmy tam 
kolejny blaszany supermar-
ket - mówi Tadeusz Krysiak. - 
Obecne prawo daje inwestorom 
wręcz nieograniczoną swobo-
dę. Swoje dokładają też projek-
tanci, którzy tworzą obiekty bez 
uwzględnienia, z czym będą są-
siadować. Przygotowując plany 
zagospodarowania przestrzen-
nego miasta, staramy się tak 
kształtować przestrzeń, by po 
ich realizacji uzyskać znaczącą 
poprawę ładu przestrzennego.

W tym konkretnym przy-
padku teren hurtowni Jutex 
przeznacza się do realizacji za-
budowy usługowej z zakresu 
kultury lub turystyki, z dopusz-
czeniem usług administra-
cji jako funkcji podstawowej, 
a także handlu (o powierzch-
ni handlowej do 1200 m²) jako 
funkcji uzupełniającej.

Uwagi do projektu 
planu i wątpliwe 
odszkodowanie 

Przyjęte rozwiązanie spo-
tkało się ze sprzeciwem wła-
ścicieli hurtowni Jutex, Haliny 
i Artura Kacprzaków, którzy 
nie pojawili się na sesji, a jedy-
nie wcześniej złożyli zastrzeże-
nia do rozwiązań planu. W pi-
śmie skierowanym do ratusza 
zażądali odstąpienia od podję-
cia uchwały. W innym wypad-
ku nie wykluczają żądania od 
miasta odszkodowania. Ich zda-
niem nowy plan znacznie ogra-
nicza korzystanie z nierucho-
mości, narażając ich na stratę 
nawet kilku milionów złotych. 

- Burmistrz zdecydował się 
odrzucić te uwagi. W planie wy-
raźnie stwierdzamy, że dotych-

czasowe funkcjonowanie hur-
towi jest nadal możliwe. Jeżeli w 
przyszłości, choć to mało praw-
dopodobne, nieruchomość stra-
ciłaby na wartości, właścicielom 
przysługiwać będzie odszko-
dowanie. Na razie takiej moż-
liwości nie widzimy - powie-
dział nam naczelnik wydziału 
Gospodarki Przestrzennej i Ar-
chitektury.  - Ponadto pan Kac-
przak, dopiero jeżeli zdecyduje 
się na przebudowę siedziby Ju-
texu, będzie musiał stosować się 
do nowych wytycznych. 

Tadeusz Krysiak przyzna-
je, że każdy z planów w jakiś 
sposób wpływa na korzysta-
nie przez właścicieli ze znajdu-
jących się pod jego działaniem 
nieruchomości. 

- Z drugiej strony nie moż-
na się spodziewać, że, posiadając 
działkę w centrum miasta, wła-
ściciel nie będzie w żaden sposób 
zobligowany, by była zagospoda-
rowana w sposób współgrający z 
najbliższym otoczeniem - doda-
je. - Uważam, że jeżeli na miejscu 
Jutexu powstałby typowy par-
terowy pawilon handlowy, był-
by to jeden z najgorszych scena-
riuszy. Sądzę, że widok takiego 
obiektu w odległości 100 m od 
ruin zamku i kilkudziesięciu od 
kościoła oraz muzeum sprawił-
by, że nawet ci, którzy teraz sta-
ją po stronie właścicieli Jutexu, 
mieliby żal do władz miasta, że 
dopuściły do takiego stanu rze-
czy - twierdzi naczelnik Krysiak. 

Dwa kolejne plany 
Do planu wpłynęły rów-

nież uwagi stowarzyszenia 
„Nasz Zamek”, które podkre-
ślało konieczność ścisłego od-

tworzenia dawnego spichlerza 
i ograniczenia powierzchni za-
budowy nowego obiektu. Sto-
warzyszenie lobbujące na rzecz 
historycznej odbudowy Socha-
czewa postuluje zachowanie 
wszelkich pozostałości dawnej 
zabudowy w tym obszarze. 

Ratusz otrzymał także pi-
smo autorstwa Jana Łukaszewi-
cza. Postulował on różnorodne, 
autorskie rozwiązania komuni-
kacyjne w tym rejonie, np. wy-
budowanie w przyszłości tune-
lu pod parkiem „Podzamcze”. 

Tymczasem w planie za-
warto nową koncepcję ruchu 
pojazdów w tym rejonie. Do-
celowy wariant wjazdu na plac 
nie będzie kolidował z istnieją-
cymi tam skrzyżowaniami. Bez 
zmian pozostaną funkcjonują-
ce tam przystanki oraz parking. 

Najprawdopodobniej tuż 
po wakacjach miejscowym 
planem objęte będą dwa kolej-
ne rejony Sochaczewa. Pierw-
szy dotyczy Kistek (w miejscu 
przejazdu kolejowego między 
ul. Chopina i al. 600-lecia), dru-
gi - tzw. starego młyna przy ul. 
Staszica. Obydwa dokumenty 
są teraz wyłożone w ratuszu do 
publicznego wglądu. W lipcu 
odbyć ma się na ich temat pu-
bliczna debata. 

- Jeżeli chodzi o wzgórze 
zamkowe wraz z otoczeniem, 
to na razie nie przygotowujemy 
dla niego planu. Niebawem zle-
cona ma zostać koncepcja za-
gospodarowania, która obej-
mie również tereny nad Bzurą. 
W kolejnym roku powstać ma 
projekt budowlany - podsumo-
wuje Tadeusz Krysiak. 

Chciałoby się powiedzieć: nareszcie! Ma 
być ujęta w planie inwestycyjnym Socha-
czewa przebudowa ul. Podzamcze, amfi -
teatru i przystani kajakowej.  Mam na-
dzieję, że chodzi nie tylko o przystań, ale 
cały teren nad Bzurą. Mówi się o tym od 
lat, bo przecież takich zagospodarowa-
nych miejsc nad wodą, gdzie latem mo-
glibyśmy całymi rodzinami spędzać czas, 
nie mamy.

Po prawej stronie mostu teren  jest 
już prawie zagospodarowany. To i druga 
strona nie powinna być gorsza. Przecież 
to pierwsze wrażenie, wizytówka mia-
sta, dla wjeżdżających do niego od  stro-
ny Płocka i Łowicza.

Ale zanim to nastąpi, powinno się 
wyciąć wszystkie topole, które ktoś tam 
przed laty posadził. Ja wiem, że każde 
drzewo to nasze zdrowie, że tworzą tlen, 
ale te nad Bzurą to nam zagrażają. Stare 
suche konary spadają na ziemię, więc jeśli 

ktoś tam spaceruje z psem lub dzieckiem, 
to o nieszczęście nietrudno. Wiosną, jak 
kwitną, całe miasto zaśmiecają białym 
puchem, który  powoduje alergię. Zresztą 
topole to podobno drzewny chwast, nie-
przyjazny dla człowieka. Drewno z topól 
nie ma praktycznego zastosowania, może 
oprócz rzeźbienia, bo jest miękkie.

Czy zrobić tam betonową pustynię? 
No nie, bo sama przyroda na to nie po-
zwoli,  zawsze coś się wysieje i wyrośnie. 
A myślę, że i człowiek do tego nie dopu-
ści, sadząc taki drzewostan, który będzie 
przyjazny ludziom, ptakom czy owadom. 
Do tego alejki, ławeczki, przystrzyżone 
szuwary i odkryty dostęp do wody.

Ale co w tej sytuacji z motocrossem? 
Jeśli chcemy teren nad Bzurą przystoso-
wać rekreacyjnie, to chyba bez tej dyscy-
pliny sportowej, bo trudno wypoczywać 
wśród ryczących motorów.

FAN

Je s tem z  mia s t a

Bzura wizytówk¹?

Plac św. Dominika bez Netto
Podczas ostatniej sesji radni uchwalili miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego 
Sochaczewa dla obszaru obejmującego pl. św. Dominka i teren hurtowi Jutex. Kolejny krok w 
kierunku nowego zagospodarowania fragmentu centrum miasta wzbudził wiele kontrowersji. 

Plan zablokował możliwość przekształcenia Jutexu w market sieci Netto
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Ogłoszenie o licytacji 
lokalu mieszkalnego
Komornik Sądowy przy Sądzie Rejonowym w Sochaczewie Jacek Jachowicz na podstawie art. 953 kpc podaje 
do publicznej wiadomości, że: w dniu 10.07.2014 r. o godz. 13.00 w Sądzie Rejonowym w Sochaczewie, w sali nr 
wg wokandy, odbędzie się 

pierwsza licytacja lokalu mieszkalnego 
należącego do dłużnika: Krzysztof Radzikowski, Teresa Radzikowska, 
położonego: 96-515 Szymanów, ul. Szkolna 51/5, 
dla której SR w Sochaczewie V Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą o numerze KW 

PL1O/00038731/2.

Opis prawa: Lokal o pow. użytk. 36,8 m², położony na 1 piętrze, składa się z 2 pokoi, widnej kuchni, przedpokoju, 
łazienki z wc. Lokal rozkładowy, wejście do izb z przedpokoju. Ściany: tynki cement.-wap., malowane emulsją, w 
kuchni przedpokoju tapetowane, w łazience wykończone glazurą. Sanitariaty: prysznic, sedes, wc - stan średni. 
Podłogi wykończ. wykładziną PCV, w jednym pokoju płytki PCV, w łazience terakota. Drzwi wejściowe pełne 
drewniane. Stolarka okienna PCV. Lokal wyposażony w instalację energetyczną, wodno-kan., centralnego 
ogrzewania z lokalnej kotłowni węglowej, ciepła woda z termy elektrycznej. Do lokalu przynależy pom. gosp. o 
pow. 30,60 m². Lokal jest w stanie technicznym do remontu, standard wykończenia niski. 

Suma oszac. wynosi 75 400,00 zł, zaś cena wywołania jest równia 2/3 sumy oszacowania i wynosi 50 266,67 zł. 
Licytant przystępujący do przetargu zobowiązany jest złożyć rękojmię w wysokości 1/10 sumy oszacowania, 
tj. 7 540,00 zł najpóźniej w dniu poprzedzającym przetarg. Rękojmia powinna być złożona w gotówce albo 
książeczce oszczędnościowej banków uprawnionych według prawa bankowego zaopatrzonej w upoważnienie 
właściciela książeczki do wypłaty całego wkładu stosownie do prawomocnego postanowienia sądu o utracie 
rękojmi. Rękojmię można uiścić także na konto komornika: PKO BP SA XVIII O Centrum w Warszawie 55 1020 
1185 0000 4102 0019 1585.

Zgodnie z przepisem art. 976 §1 kpc w przetargu nie mogą uczestniczyć osoby, które mogą nabyć nieruchomość 
tylko za zezwoleniem organu państwowego, a zezwolenia tego nie przedstawiły oraz inne osoby wymienione w 
tym artykule.
Dodatkowe informacje nt. licytacji na stronie http://www.komornikwsochaczewie.pl
Telefon do kancelarii: 46 862-24-58, fax: 46 862-20-62.

ZS-636

Obwieszczenie o licytacji 
nieruchomości niezabudowanych
Komornik Sądowy przy Sądzie Rejonowym w Sochaczewie Jacek Jachowicz na podstawie art. 953 kpc podaje do 
publicznej wiadomości, że: w dniu 24.07.2014 o godz. 14.30 w Sądzie Rejonowym w Sochaczewie, w sali nr 1, odbędzie się 

druga licytacja nieruchomości, 
należących do dłużnika: Rolnicza Spółdzielnia Produkcyjna PRZYSZŁOŚĆ w Likwidacji, 
położonych: 96-515 Teresin, Teresin Gaj (al. XX-lecia), 
dla których Sąd Rejonowy w Sochaczewie prowadzi księgi wieczyste o numerach: KW PL1O/00015049/7 i KW 
PL1O/00018100/4.

Działki są położone pomiędzy torami kolejowymi, a budynkami mieszkalnymi przy al. XX-lecia.
Opis przedmiotu sprzedaży: działka 210/1, o pow. 7566 m², o kształcie regularnym. Działka nie ogrodzona, porośnięta trawą, 
chwastami, miejscami zagospodarowana jako ogródki działkowe. Działka wg MPZP w całości przeznaczona pod zabudowę 
mieszkalną jednorodzinną (ozn. wg planu: 3MN). Działka 209/4 o pow. 30626 m², o kształcie nieregularnym. Działka 
niezagospodarowana, nie ogrodzona, porośnięta trawą, chwastami, miejscowo użytkowana jako ogródki działkowe. Część 
działki wg MPZP jest przeznaczona pod zabudowę mieszkalną jednorodzinną (ozn. wg planu: 3MN), część - teren istn. łąk i 
zadrzewień 1R/Z (w części przyleg. do torów kol.), część pod komunikację - projekt. drogę publ. gminną o sym. 6KDD.

Suma oszacowania działki o nr ewid. 209/4 (KW PL1O/00015049/7) wynosi 819 000,00 zł, zaś cena wywołania 
jest równa 2/3 sumy oszacowania i wynosi 546 000,00 zł. Licytant przystępujący do przetargu powinien złożyć 
rękojmię w wysokości jednej dziesiątej sumy oszacowania, to jest 81 900,00 zł. 
Suma oszacowania działki o nr ewid. 210/1 (KW PL1O/00018100/4) wynosi 225 200,00 zł, zaś cena wywołania 
jest równa 2/3 sumy oszacowania i wynosi 150 134,00 zł. Licytant przystępujący do przetargu powinien złożyć 
rękojmię w wysokości jednej dziesiątej sumy oszacowania, to jest 22 520,00 zł. 
Rękojmia powinna być złożona najpóźniej w dniu poprzedzającym przetarg: w gotówce albo książeczce 
oszczędnościowej banków uprawnionych według prawa bankowego zaopatrzonej w upoważnienie właściciela 
książeczki do wypłaty całego wkładu stosownie do prawomocnego postanowienia sądu o utracie rękojmi. 
Rękojmię można uiścić także na konto komornika: PKO BP SA XVIII O Centrum w Warszawie 55 1020 1185 
0000 4102 0019 1585.

Dodatkowe informacje na stronie: http://www.komornikwsochaczewie.pl
Telefon do kancelarii: 46 862-24-58, fax 46 862-20-62.

ZS-637

Maciej Frankowski

Uczniowie ostatnich klas 
szkół podstawowych pisali 
sprawdzian 1 kwietnia. Test 
kompetencji, sprawdzający 
zdobytą przez nich wiedzę, 
zawierał 26 zadań. Spraw-
dzały one poziom opanowa-
nych umiejętności w pięciu 
aspektach: czytania, pisania, 
rozumowania, korzystania z 
informacji  i wykorzystywa-
nia wiedzy w praktyce. Mak-
symalnie z testu można było 
zdobyć 40 punktów.

Uczniowie uzyskali naj-
wyższe wyniki za rozwiąza-
nie zadań sprawdzających 
umiejętność czytania. Do-
brze poradzili sobie z korzy-
staniem z informacji. Jak co 
roku największe trudności 
sprawiły im zadania z rozu-
mowania i tworzenia wła-
snego tekstu.

Cztery miejskie pod-
stawówki pożegnały w tym 
roku 332 absolwentów. Śred-

ni wynik testu szóstoklasi-
stów wynosił w nich 25,3 pkt 
i był wyższy niż w całym po-
wiecie – 25 pkt.

- Miniony rok szkolny 
należy uznać za udany. Do-
wodem na to jest fakt, że wy-
niki testu szóstoklasistów we 
wszystkich miejskich szko-
łach są lepsze niż w ubiegłym 
roku. Duża w tym zasłu-
ga doskonałych pedagogów 
oraz prowadzonych w szko-
łach zajęć dodatkowych, na 
które urząd miasta pozyskuje 
dofi nansowanie ze środków 
unijnych – mówi odpowie-
dzialny za edukację zastępca 
burmistrza Marek Ferigński.

Jednakże wciąż jesteśmy 
poniżej średniej wojewódz-
kiej, która w tym roku osią-
gnęła poziom 27 pkt, a także 
słabiej wypadamy na tle ca-
łego kraju – 25,9 pkt. Należy 
jednak uwzględnić to, że tego-
roczne wyniki we wszystkich 
szkołach w Polsce są znacznie 
lepsze niż w ubiegłych latach.

Najlepszym wynikiem 
w mieście z testu kompe-
tencji mogą w tym roku po-
szczycić się wychowanko-
wie Szkoły Podstawowa nr 3 
im. Bolesława Krzywouste-
go. Jej uczniowie zdobyli 
średni wynik 26 pkt, popra-
wiając tym samym o bli-
sko 2 punkty ubiegłoroczną 
średnią szkoły. 

- Dobry wyniki jest za-
sługą przywiązywania o-
gromnej wagi do przygoto-
wania uczniów. Wszyscy wy-
chowankowie pisali wcze-
śniej cztery testy próbne, co 

pozwoliło oswoić im się ze 
stresem, a nauczycielom za-
obserwować elementy, które 
jeszcze należy poprawić – po-
wiedział nam dyrektor SP nr 
3 Krzysztof Werłaty. – Oczy-
wiście statystyki nie mówią 
wszystkiego. Inaczej sytuacja 
przedstawia się w miejskich 
szkołach, gdzie do testu przy-
stępuje około 100 uczniów, a 
inaczej w szkołach wiejskich,  
gdzie zdających jest zaledwie 
kilku. W naszej szkole test pi-
sali wszyscy - 107 uczniów. 
Z czego czwórka zdobyła 39 
punktów. Dwie dziewczyn-

ki, Patrycja Stępień i Mar-
ta Strzelczyk, jako laureatki 
konkursu z języka polskiego, 
były z niego zwolnione – do-
dał dyrektor. 

„Trójka” zajęła miej-
sce ubiegłorocznego lidera 
- Szkoły Podstawowej nr 4, 
która teraz osiągnęła średni 
wynik 25,1 pkt i tym samym 
znalazła się na trzecim miej-
scu w Sochaczewie. Drugą 
szkołą, ze średnią 25,7 pkt, 
jest w tym roku boryszewska 
„dwójka”. Najsłabiej w mie-
ście test napisali uczniowie 
SP nr 7, zdobywając 24,3 pkt. 

Stereotyp o gorszym po-
ziomie nauczania w gmin-
nych szkołach należy wło-
żyć między bajki, bowiem 
wyniki niektórych wiej-
skich placówek mogą za-
wstydzić wielkie miejskie 
molochy. Najlepszą pod tym 
względem szkołą w powie-
cie sochaczewskim okaza-
ła się podstawówka w Żuko-
wie - jej uczniowie osiągnęli 
średnią 29,9 pkt. Niewiele 
gorzej wypadły: SP w Giży-
cach 29,8 pkt i SP w Kozło-
wie Szlacheckim – 27,9 pkt.

Chociaż przystąpie-
nie do testu szóstoklasisty 
jest warunkiem ukończe-
nia szkoły podstawowej, to 
jego wyniki nie mają więk-
szego wpływu na rekrutację 
uczniów do gimnazjów ob-
wodowych. Jednakże gim-
nazja prześcigają się z ofer-
tą klas profi lowanych i dla 
uczniów spoza rejonu wy-
znaczają progi punktowe. 
W tym przypadku wynik 
ma znaczenie.

O tym, jak poszły egza-
miny sochaczewskim gim-
nazjalistom i maturzystom, 
poinformujemy w najbliż-
szych wydaniach „Ziemi”.

Szóstoklasiści lepiej niż rok temu
W ubiegłym tygodniu uczniowie zakończyli 
rok szkolny. Znamy także wyniki sprawdzianu 
szóstoklasistów. Przystąpiło do niego prawie 
850 uczniów z 29 szkół podstawowych z 
terenu powiatu sochaczewskiego.

Bez względu na wynik sprawdzianu, szóstoklasiści od września rozpoczną naukę w gimnazjum
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Każdy kto kupował uży-
wany samochód wie, z jaką 
niepewnością się to wią-
że. Do tej pory trudno było 
wykryć, czy licznik nie był 
przekręcony, albo czy sprze-
dawca nie zataja jakichś 
stłuczek, czy wypadków.

Od poniedziałku 23 czerw-
ca Ministerstwo Spraw We-
wnętrznych uruchomiło stro-
nę www.historiapojazdu.gov.pl. 
Za jej pośrednictwem mo-
żemy sprawdzić całą histo-
rię napraw auta, czy zweryfi -
kować przebieg. Nie trzeba w 
tym celu składać wniosku do 
MSW i czekać na jego roz-
patrzenie. Wystarczy numer 
nadwozia VIN, data pierwszej 
rejestracji i numer rejestracyj-
ny pojazdu. Usługa jest bez-
płatna.

Informacje, które można 
uzyskać na wspomnianej stro-
nie internetowej, ułatwią życie 
osobom, które zamierzają kupić 
używany samochód zarejestro-
wany w Polsce. Udostępnione 
dane to m.in.  marka auta, mo-
del, rok produkcji, termin bada-
nia technicznego, informacja o 
miejscu zarejestrowania, jak też 
liczba dotychczasowych właści-
cieli pojazdu. Co ważne, uzy-
skać można informację o dacie 
pierwszej rejestracji auta za gra-
nicą oraz odczyty stanu liczni-

ka podczas ostatniego badania 
technicznego.

Obecnie takie dane udo-
stępniane są wszystkim, bez ko-
nieczności wykazania uzasad-
nionego interesu, jak to miało 
miejsce do tej pory.

Ale to nie koniec nowo-
ści udostępnionych przez 
MSW. Druga z nowych usług, 
to „Bezpieczny Autobus”. Ro-
dzice posyłający dzieci na wy-
cieczkę mają teraz możliwość 
sprawdzenia, czy autokar, któ-
ry będzie je wiózł, jest spraw-
ny i dopuszczony do ruchu. Do 
uzyskania tych informacji wy-
starczy numer rejestracyjny po-
jazdu. Bez konieczności skła-
dania wniosku, dane można 
uzyskać na stronie www.bez-
piecznyautobus.gov.pl. (Seb)

Tabelka, którą należy 
wypełnić na stronie, aby 
uzyskać potrzebne informacje

Jolanta Sosnowska

Lekarze z warszawskiego szpi-
tala, w którym jest leczony Kac-
per, wyrazili zgodę na jego po-
byt w domu z uwagi na zły stan 
psychiczny chłopca. Kacperek 
bardzo źle znosił kolejne dawki 
chemii, ciągłe krwotoki, przeta-
czanie krwi, liczne dolegliwości 
spowodowane leczeniem bia-
łaczki, która po trzech latach 
wróciła ze zdwojoną siłą. Uzna-
li, że pobyt w domu poprawi 
jego psychikę, co może się tak-
że przełożyć na wyniki badań.

- Raz w tygodniu jeździmy 
na badania kontrolne i, o dzi-
wo, już po krótkim pobycie w 
domu okazało się, że wyniki są 
lepsze niż w szpitalu - mówi Iwo-
na Orzeszek, mama Kacperka. - 
Syn tyle przeżył podczas ostat-
niego trzymiesięcznego pobytu 
w szpitalu, że popadł w depresję, 
którą musimy podleczyć przed 
przeszczepem. Jego samopoczu-
cie jest równie ważne co badania. 
Już po kilku dniach widać, że za-
czyna się uśmiechać, czasem na-
wet żartuje, wraca mu apetyt. 
Oczywiście musimy go izolować, 
żeby nie złapał jakiegoś wirusa, 
ale jesteśmy razem. Kacperek nie 
może się nacieszyć obecnością 
brata - dodaje pani Iwona.

Kacper wraz z mamą 20 
lipca jedzie do kliniki we Wro-

cławiu. Tam otrzyma ostatnią 
serię chemii, która ma znisz-
czyć jego chory szpik. 28 lipca, 
jeśli wszystko pójdzie zgodnie 
z planem, odbędzie się prze-
szczep. Do tego czasu rozstrzy-
gnie się, kto ostatecznie będzie 
dawcą. Ostatnie badania prze-
chodzą dwie osoby, Ameryka-
nin i Niemiec.

Po przeszczepie Kacper 
we wrocławskiej klinice spę-
dzi co najmniej cztery miesią-
ce. Jego mama musi na ten czas 
wynająć mieszkanie we Wro-
cławiu. Już zdecydowała, że to 
będzie przyszpitalny hotel, któ-
rego koszt to niewiele ponad ty-

siąc złotych miesięcznie. Wyna-
jęcie mieszkania kosztuje trzy 
razy więcej. Dużo droższe będą 
leki dla Kacpra po przeszczepie. 
Miesięczna kuracja to wyda-
tek 11 tys. zł. Rodzina chłopca 
ma nadzieję, że nie potrwa ona, 
tak jak u niektórych dzieci, kil-
ka miesięcy.

Zabezpieczenie fi nanso-
we wstępnego okresu po prze-
szczepie już jest. Udało się je 
zdobyć podczas charytatyw-
nej imprezy zorganizowanej na 
początku czerwca na targowi-
cy miejskiej. Dzięki ofi arności 
mieszkańców zebrano wtedy 
ponad 21 tysięcy zł. 

- Jesteśmy niezmiernie 
wdzięczni wszystkim, którzy 
wspierają nas podczas choro-
by syna - mówią rodzice Kac-
perka. - Bez zaangażowania 
naszych darczyńców nie by-
libyśmy w stanie mu pomóc. 
Zdajemy sobie sprawę, ile wy-
siłku wymagało zorganizowa-
nie tak ogromnej imprezy i ile 
dobrej woli potrzeba, żeby po-
magać zupełnie obcej osobie. 
Dziękujemy wszystkim, którzy 
oddali krew dla Kacperka, na-
uczycielom i uczniom Szkoły 
Podstawowej nr 4 - niezmiernie 
zaangażowanym w pomoc, Ca-
ritas przy parafi i św. Wawrzyń-
ca, naszym dawnym sąsiadom i 
wszystkim innym osobom i in-
stytucjom, które bezinteresow-
nie niosą pomoc. Dzięki temu 
naszym największym proble-
mem jest choroba syna, a nie 
zdobycie pieniędzy na jego le-
czenie - dodają.

Iwona Orzeszek zapewnia 
przy tym, że skrupulatnie roz-
licza wszystkie darowizny, zbie-
ra paragony i rachunki, a nawet 
bilety na przejazd do szpitala. 
Chce w ten sposób  udokumen-
tować, że otrzymane pieniądze 
są wydawane na leczenie syna.

Trzymamy kciuki za Kac-
perka, a naszych czytelników 
będziemy informować o postę-
pach w jego leczeniu.

Wszystkich tych, którzy nie 
mają jeszcze pomysłu na 
spędzenie lata, do wspólne-
go wypoczynku zapraszają 
wolontariusze z Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecz-
nej. To ciekawy, a przede 
wszystkim bezpłatny, spo-
sób na wakacyjne atrakcje. 

W trakcie przygotowanych za-
jęć wakacyjnych dzieci będą 
rozwijały swoje zainteresowa-
nia oraz nawiązywały więzi 
społeczne. Celem spotkań jest 
też nauka poprzez zabawę. 

- Na poniedziałki planuje-
my zajęcia z arteterapii. To spo-
sób na rozwój osobisty poprzez 

zajęcia plastyczne. Wtorki będą 
sportowe, a w środy odbywać 
będą się zajęcia specjalne. Mam 
tu na myśli wyjścia do muze-
ów, biblioteki miejskiej bądź 
spotkania z ciekawymi gość-
mi. Jednym z nich będzie np. 
Sławomir Cypel z Dragon Fight 
Club. Za to już 7 lipca warsztaty 
z rysowania komiksów popro-
wadzi Bofzin, czyli Łukasz Ku-
ciński - powiedział nam Piotr 
Pętlak z Klubu Wolontariatu. 

Warsztaty prowadzone 
będą w formie interaktyw-
nej lekcji. W pierwszej jej czę-
ści przedstawiona zostanie teo-
ria komiksu - jego pochodzenie, 
historia oraz części składowe, 

wraz  z językiem, jakiego używa 
to medium. Druga część zajęć 
skupi się na praktycznym wyko-
naniu komiksu. Każdy z uczest-
ników będzie mógł stać się boha-
terem własnej historyjki, która 
osadzona będzie w Sochaczewie.

Spotkania z wolontariu-
szami będą przeprowadzane w 
pierwszym, drugim, trzecim i 
piątym  tygodniu lipca od go-
dziny 11.00 do 14.00. 23 lipca 
przewidywane jest wyjście wo-
lontariuszy na teren nowych 
placów zabaw w Boryszewie i 
zorganizowanie zabaw dla tam-
tejszych dzieci. 

- Pierwsze spotkanie infor-
macyjne odbyło się 30 czerw-

ca. Mamy już sporo chętnych, 
ale nadal jesteśmy otwarci na 
nowych uczestników. Zapra-
szamy do kontaktowania się z 
nami poprzez MOPS - dodaje 
Piotr Pętlak.

Warto rozważyć dołą-
czenie do zajęć. Z miesią-
ca na miesiąc wolontariusze 
mają coraz więcej pomy-
słów, a co za tym idzie przy-
gotowują kolejne atrakcje. 
Nie byłoby to możliwe bez 
wsparcia przyjaciół i spon-
sorów. W ostatnim czasie 
Klub wsparli m. in. Joanna 
Kruczyk oraz państwo Ka-
tarzyna i Paweł Wiankow-
scy. (ap)

Cała prawda o samochodzie

Wakacje z klubem wolontariatu

Kacper czeka na przeszczep. 
Rodzice dziękują za pomoc
Na 28 lipca lekarze wyznaczyli termin przeszczepu szpiku 12-letniego Kacpra 
Kamińskiego. Trwają ostatnie badania zgodności dwóch dawców. Kacperek 
ostatnie tygodnie przed przeszczepem spędza w domu z najbliższymi.

Podczas pobytu w szpitalu Kacperka odwiedzili koledzy z klasy
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Turniej Tańca Towarzyskie-
go w wykonaniu najmłod-
szych, warsztaty taneczne, 
pokaz mody dziecięcej a przy 
tym mnóstwo wyśmienitej 
zabawy – to główne punkty 
dwudniowej imprezy, która 
odbyła się w weekend 21 – 22 
czerwca na terenie Miejskie-
go Ośrodka Sportu i Rekre-
acji w Chodakowie. 

Rodzinny Piknik został zorga-
nizowany przez sochaczewską 
Szkołę Tańca „Pasjonat”, Stowa-
rzyszenie Kobiety FB, we współ-
pracy z Miejskim Ośrodkiem 
Kultury oraz MOSIR. 

Już od wczesnego popołu-
dnia w sobotę 21 czerwca w hali 
MOSiR w Chodakowie trwał 
Turniej Tańca Towarzyskie-
go (klasa hobby) w wykona-
niu najmłodszych. Na parkie-
cie, wśród „naszych” tancerzy, 
mogliśmy podziwiać reprezen-
tantów zespołu tańca nowocze-
snego oraz grupę kilkulatków 
z podstawówki w Feliksowie. 
Podczas warsztatów tanecz-
nych, które poprowadziła Kin-
ga Gintowt, zarówno dzieci jak 
i ich rodzice mogli zapoznać się 
z podstawowymi krokami sal-
sy, tanga czy samby. 

Wyjątkowo wdzięcznym 
punktem programu był mini 
pokaz mody dziecięcej. Pokaź-
na grupka małych modeli i mo-
delek miała niezwykłą okazję, 
by w uroczych kreacjach za-
prezentować się na czerwonym 
dywanie. Warto nadmienić, iż 

maluchy do tego zadania po-
deszły bardzo profesjonalnie, a 
najmłodsi uczestnicy pokazu 
mieli niewiele ponad rok. So-
botniej imprezie towarzyszyły 
także dodatkowe atrakcje, m.in. 
plac zabaw dla dzieci, gry i zaba-
wy, stoiska z rękodziełem arty-
stycznym czy bezpłatne bada-
nia mammografi czne. 

Kolejny dzień pikniku to 
zmagania tancerzy podczas X 
Ogólnopolskiego Turnieju Tań-
ca Towarzyskiego „Pasjonat 
2014”, w którym udział wzię-
ło dwadzieścia klubów z całe-
go kraju. Tancerze rywalizo-
wali w kategoriach tanecznych 
od 10 roku życia do dorosłych. 
Publiczność podziwiała zarów-
no tańce standardowe, jak i la-
tynoamerykańskie. Dodatko-
wą niespodzianką był pokaz 
cha-chy, w wykonaniu wszyst-
kich sędziów turnieju a także 
pokaz Zuzanny Kitlińskiej oraz 
Michała Jeziorowskiego – pary 
tanecznej z czołówki polskiego 
tańca towarzyskiego - posiada-
jących najwyższą międzynaro-
dową klasę „S”. Finałowe pary 
otrzymały zestawy kosmety-
ków, pamiątkowe puchary, dy-
plomy i vouchery na zakup bi-
żuterii. Sochaczewska malarka 
Barbara Jachimowicz ufun-
dowała nagrodę publiczno-
ści – obraz ukazujący tańczącą 
parę na tle dworku w Żelazowej 
Woli. Patronatem medialnym 
przedsięwzięcie objął burmistrz 
Piotr Osiecki oraz „Ziemia So-
chaczewska”. (MAK)

W poniedziałek 16 czerwca 
w Miejskim Ośrodku Kul-
tury w Boryszewie odbyło 
się uroczyste zakończenie 
roku akademickiego Socha-
czewskiego Uniwersytetu 
Trzeciego Wieku.

Wśród przybyłych na uro-
czystość gości zasiedli bur-
mistrzowie Piotr Osiecki i 
Marek Fergiński oraz dy-
rektor Centrum Kultury 
Agata Kalińska. Prezes So-
chaczewskiego Uniwersy-
tetu Trzeciego Wieku, Ali-
cja Ozimek dziękowała im 
za wszelkie wsparcie udzie-
lane stowarzyszeniu przez 
miasto.

Uczniowie z sekcji lite-
racko-muzycznej przygoto-
wali przedstawienie zatytu-
łowane „Śladami polskich 

dziejów”. Inscenizacja była 
poetycko-muzyczą lekcją 
historii, od okresu rozbio-
rów, wojen, po czasy współ-

czesne. Studenci dekla-
mowali wiersze i śpiewali 
piosenki. Na koniec wszy-
scy wspólnie odśpiewali 
„Wyrwij murom zęby krat” 
i znany z fi lmowej ekraniza-
cji powieści „W pustynie i w 
puszczy” utwór „Rzeka ma-
rzeń”.

Następnie prezes socha-
czewskiego UTW Alicja 
Ozimek wręczyła studen-
tom certyfi katy ukończenia 
zajęć. Warunkiem zalicze-
nia była ponad 50 proc. fre-
kwencja. Teraz przed stu-
dentami wakacje, powrócą 
do sal wykładowych w paź-
dzierniku. (mf)

Agnieszka Poryszewska

Piknik rozpoczęło rozwiązanie 
dwóch konkursów plastycznych. 
Autorom najlepszych prac na-
grody i dyplomy wręczał zastęp-
ca burmistrza Marek Fergiński. 
W zabawie wzięli również udział 
goście z Radomska. Nasz MOPS 
od dłuższego czasu współpracuje 
z tamtejszą placówką. Na zapro-
szenie dyrektor Zofi i Berent jej 
podopieczni i pracownicy przy-
jechali do Sochaczewa. Następ-
nie dla gości zaśpiewał, powołany 
specjalnie z tej okazji, zespół wo-
kalny MOPSing. Olbrzymią po-
pularnością cieszyły się magiczne 
pokazy w wykonaniu profesjo-
nalnego iluzjonisty. Gości bawił 
też klaun.

Równolegle, w rozstawionych 
na placu przed ośrodkiem namio-
tach, odbywały się najróżniejsze 
atrakcje. Były to np. gry, zabawy 
plastyczne i malowanie twarzy. 
Oczywiście olbrzymią popular-
nością cieszyły się dmuchane ma-
terace i zjeżdżalnia. Dla chętnych 
przygotowano konkurencje spor-
towe, jak np. piłka nożna czy bad-
minton. Odbywało się również 
wspólne grillowanie. 

Specjalną ofertę przygoto-
wały dla gości Klub Wolonta-
riatu i Kącik Rodzinny. Ten dru-
gi zaprezentował się w dwóch 
odsłonach. W „słodkim kąci-
ku” można się było poczęstować 
ciastem i naleśnikami z owoca-
mi przygotowanymi specjalnie 
z tej okazji przez podopieczne 
ośrodka. W „kąciku malucha” 
powstawało rękodzieło w posta-
ci makaronowej biżuterii. Przy-
gotowano też duży wybór ma-

teriałów plastycznych. Z kolei 
wolontariusze zaprezentowali się 
z „artystycznej” strony. W oczy 
najbardziej rzucało się jednak to, 
jak bardzo dzieci są z nimi zwią-
zane. Wspólne, w dużej mierze 
spontaniczne zabawy, sprawia-
ły dużo frajdy zarówno opieku-
nom, jak i maluchom. 

Piknik zorganizowany zo-
stał w ramach unijnego systemu 
projektowego „Nowe Umiejęt-
ności - Nowa jakość życia”.

Miejska Biblioteka Publicz-
na zaprasza do zwiedzania 
wystawy pokonkursowej „To 
Polska i nasi Ojcowie”. Eks-
pozycja zawiera prace na-
grodzone i wyróżnione w 
III Ogólnopolskim Socha-
czewskim Konkursie Pla-

stycznym im. Władysława 
Ślewińskiego, zorganizo-
wanym przez Towarzystwo 
Miłośników Malarstwa W. 
Ślewińskiego oraz Miejską 
Bibliotekę Publiczną. Prace 
plastyczne można oglądać 
do 25 lipca. (Mak) 

Turniej tańca i dużo więcej

Zapraszamy na wystawę pokonkursową 

Wielki piknik 
na rozpoczęcie lata

Seniorzy zakończyli rok akademicki

Setki osób bawiły się w ostatni czwartek na Rodzinnym Pikniku Integracyjnym 
„Trzeźwy wybór na wakacje”, który odbył się na terenie Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Społecznej. Klaun, magiczne sztuczki, dmuchane zabawki i wiele więcej 
czekało na dzieci, które były głównym adresatem imprezy. 

Jedną z największych atrakcji był pokaz iluzjonisty

Studenci przygotowali okolicznościową inscenizację
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Setka dzieci, wytypowanych 
przez pedagogów szkolnych, po-
jedzie na kolonie do Jarosław-
ca nad morzem. Zamieszka w 
ośrodku Bryza Morska, usytu-
owanym na jarosławieckim kli-
fi e, położonym 100 metrów od 
morza. Do dyspozycji dzieci bę-
dzie przestronna stołówka, sala 
telewizyjna, boisko sportowe, 
plac zabaw. Pierwszy turnus dla 
50 uczestników zaplanowano 
w terminie 23 lipca – 1 sierpnia, 
drugi między 11 a 20 sierpnia. 
Koszt kolonii to blisko 75 tys. zł. 

Kolejnych dziesięcioro dzieci 
wytypowanych przez MOPS po-
jedzie na obóz sportowo-rekre-
acyjny „Wakacje z Chaberkiem”. 
Od 16 do 29 sierpnia wypoczy-
wać będą w ośrodku RELAX 
w Osiecznej, 100 metrów od je-
ziora, tuż obok strzeżonej plaży. 
Dzieci zamieszkają w 4-6 oso-
bowych pokojach z łazienkami. 
Na terenie ośrodka znajduje się 

też boisko do gry w koszykówkę, 
piłkę siatkową i piłkę nożną. Do 
dyspozycji jest świetlica, stół teni-
sowy, miejsce na ognisko, sprzęt 
sportowy. W trakcie obozu reali-
zowany będzie program profi -
laktyczno- terapeutyczny. 

- Rynkowa cena takich wa-
kacji to minimum 8-10 tysię-
cy złotych, ale nasz ratusz zapła-
ci tylko 3,5 tysiąca. Organizator 
obozu, warszawskie Stowarzy-
szenie CHABER, dostało na ten 
cel dofi nansowanie z Mazowiec-
kiego Centrum Polityki Spo-
łecznej. Warunkiem sięgnię-
cia po dotację było integrowanie 
uczestników obozu z dziećmi 
z innych miast. Zgłosiliśmy się 
pierwsi i zajęliśmy wszystkie 
miejsca – mówi Joanna Kamiń-
ska, naczelnik Wydziału Polity-
ki Społecznej i Ochrony Zdro-
wia UM. 

Jak co roku, w Szkole Podsta-
wowej nr 3, dla setki dzieci orga-

nizowane są półkolonie. Potrwa-
ją od 7 do 18 lipca. Ratusz zapłaci 
za nie 30.000 zł.

- Program półkolonii jest 
bardzo atrakcyjny. Dzieci mają 
zajęcia sportowe, wyjeżdżają na 
wycieczki, chodzą na basen i na-
prawdę nie mają czasu się nudzić. 
Pod opieką nauczycieli pozostają 
od 9.00 do 15.00, dostają śniada-
nie, obiad i podwieczorek - mówi 
Joanna Kamińska.   

Specjalne wakacyjne zajęcia 
planują także miejskie jednostki 
kultury i sportu. Na festyny, pik-
niki na świeżym powietrzu, tur-
nieje sportowe, zajęcia plastycz-
ne, taneczne i wycieczki ratusz 
przeznaczył 23.000 zł, a sięgnę-
ły po nie m.in. Miejski Ośrodek 
Kultury, MOSiR, Miejska Biblio-
teka Publiczna i Muzeum Ziemi 
Sochaczewskiej.

Aż 70.000 zł na wakacyj-
ne zajęcia z dziećmi i młodzie-
żą otrzymały organizacje poza-

rządowe startujące w otwartych 
konkursach ofert. Pieniądze po-
dzielono między Uczniowskie 
Kluby Sportowe (m.in. Orkan-
-Judo, Ogrodnik, Siódemka, 
Unia Boryszew, Dwójka, Dra-
gon Fight Club), Towarzystwo 
Przyjaciół Dzieci, KS Bzura Cho-
daków, Klub Tenisa Stołowe-
go. Z wakacyjną ofertą do dzieci, 
współfi nansowaną przez ratusz, 
wyjdzie też Fundacja Wspierania 
Kultury MOART. 

Ostatnim wakacyjnym ak-
centem są kolonie dla dzieci z 
ukraińskiego Gródka, miasta z 
którym Sochaczew od ponad 20 
lat utrzymuje partnerskie kon-
takty. Wzorem poprzednich lat 
burmistrz i komendant Huf-
ca ZHP Krzysztof Wasilewski 
zaprosili do stanicy w Łąkie 40 
dzieci. W większości to ucznio-
wie Polskiej Szkoły zbudowa-
nej za pieniądze stowarzyszenia 
„Wspólnota Polska”. (d)

Miejska Biblioteka Publicz-
na w Sochaczewie zaprasza 
dzieci w wieku 6 - 12 lat 
do wzięcia udziału w akcji 
„Lato w bibliotece”. 

Lipiec 2014 
Wypożyczalnia dla dzieci 

MBP  ul. 1 Maja 21 

Zajęcia w godz. 11:00 - 13:00 
1.07 -”Książka na wakacje” 

- dziecięce propozycje lektur 
na wyjazdy wakacyjne, głośne 
czytanie książek oraz zajęcia 
plastyczne; 3.07 - „Bezpieczne 
wakacje” - uważaj na drodze, 
w lesie i nad wodą; 6.07 - (nie-
dziela) godz. 14.30 -17:30 Baj-
kowy świat animacji dla dzie-
ci (zabawy z animatorkami w 
bajkowych strojach, malowanie 
twarzy, modelowanie balonów, 
zabawy plastyczne, bańki my-
dlane); 8.07 - Podróże z książką 
po najpiękniejszych zakątkach 
Polski wraz z serią „Wędrów-
ki po Polsce z baśnią i legendą”; 
10.07 - Pokaz fi lmów o zagro-
żeniach płynących z Internetu; 
15.07 - Planeta Anuka - Mobil-
ne Planetarium; 17.07 - „Mam 
pomysł na komiks” - doskona-
lenie sztuki rysowania komik-
sów z  Łukaszem Kucińskim; 
22.07 - „Nawijane wakacje” - 
technika quillingu; 24.07 -  Pla-
stoludki - zajęcia techniczne; 

29.07 - Alkohol, papierosy... nie, 
dziękuję!; 31.07 - Teatrzyk wa-
kacyjny. 

Ponadto przez całe waka-
cje dzieci mogą korzystać z gier 
planszowych, bezpłatnego In-
ternetu, Xboxa oraz oglądać na 
miejscu fi lmy. 
Filia nr 4 ,

ul. Chopina 160

Zajęcia w godz. 11:00 - 13:00 
1.07 - „Zabawne obraz-

ki” - zajęcia z plasteliną; 3.07 - 
„Psotny Franek” - ilustracje do 
książki, zajęcia plastyczne; 8.07 
- „Breloczki do kluczy” - zaję-
cia techniczne; 10.07 - „Alko-
hol - prawda i bzdura” - pla-
kat, zajęcia plastyczne; 15. 07 
- „Ozdobny wazonik” - zajęcia 
plastyczno-techniczne; 17.07 - 
„Wąż z nakrętek” - zajęcia tech-
niczne; 22.07 - „Małpa w kąpie-
li” - ilustracje do wiersza, zajęcia 
plastyczne; 24.07 - „Narkotyki - 
życie może być piękne bez uży-
wek” - zajęcia plastyczne; 29. 07 
- „Żabki i inne zwierzaki” - za-
jęcia z plasteliną; 31.07 - „Waka-
cyjna przygoda” - zajęcia pla-
styczne. 

W bibliotece dzieci będą 
mogły skorzystać z gier stoliko-
wych i planszowych, posłuchać 
głośnego czytania oraz skorzy-
stać z bezpłatnego dostępu do 
komputera i Internetu.

18 czerwca odbył się kolejny 
piknik sportowo-rekreacyj-
ny skierowany do seniorów. 
W projekcie zatytułowanym 
„Sport+rekreacja=integracja” 
wzięły udział reprezentacje 
kilku organizacji skupiających 
osoby starsze. 

Wydarzenie zorganizowało Sto-
warzyszenie Pomocy Osobom 
Potrzebującym „Z Sercem Do 
Wszystkich”, we współpracy z 
Dziennym Domem Pomocy 
Społecznej oraz Gimnazjum nr 
2. Finansowego wsparcia udzielił 
burmistrz Sochaczewa. 

W zorganizowanej w Dzien-
nym Domu Pomocy Społecz-
nej rywalizacji sportowej wzię-

ły udział reprezentacje seniorów 
skupionych wokół wielu socha-
czewskich związków i stowarzy-
szeń. Wszyscy oni spróbowali 
swoich sił w specjalnie dostoso-
wanych do ich możliwości dys-
cyplinach. Były to m. in. rzuty do 
kosza i do celu, marsz z piłką po 

torze z przeszkodami, bieg z jaj-
kiem z przeszkodami czy „łowie-
nie ryb”. Rywalizacja okazał się 
tak wciągająca, że zdecydowali 
się do niej dołączyć zastępca bur-
mistrza Marek Fergiński,  naczel-
nik Wydziału Polityki Społecz-
nej i Ochrony Zdrowia Joanna 
Kamińska oraz dyrektorzy pla-
cówek pomocowych i przedsta-
wiciele mediów. Od strony me-
dycznej imprezę zabezpieczała 
kierownik NZOZ w sochaczew-
skim Caritasie Janina Szygalska. 
Sędzią głównym była Krystyna 
Kolk - nauczycielka wychowa-
nia fi zycznego z Gimnazjum nr 
2, której pomagali uczniowie tej 
szkoły. Licznie przybyli zaprzy-
jaźnieni z Dziennym Domem 

wolontariusze, w tym młodzież 
gimnazjalna z opiekunem Joan-
ną Adamiak, sprawnie poma-
gali w zorganizowaniu pikniku, 
sprzątaniu sprzętów i  uporząd-
kowaniu terenu. 

Marek Fergiński wręczył 
przedstawicielom zespołów dy-
plomy i cenne nagrody rzeczo-
we. Były to komplety kijków do 
nordic walking, dyski do frisbee i 
słodycze od Mars Polska. Po za-
kończeniu zawodów dyrektor 
DDPS Teresa Michałowska za-
prosiła wszystkich na wojskową 
grochówkę, gorące kiełbaski oraz 
słodki deser. Posileni uczestnicy, 
przy akompaniamencie panów 
Mirka i Fabiana, rozpoczęli tańce 
w świetlicy. opr. (ap)

„Między Turniejem a Rajdem 
Zdobywamy Wakacyjny Pasz-
port Aktywności” jest projek-
tem partnerskim obejmują-
cym kilka wydarzeń ujętych 
w spójną całość promującą ak-
tywność sportową i społeczną. 

Głównymi atrakcjami  przed-
sięwzięcia są dwie imprezy, któ-
re cyklicznie od 14 lat organizo-
wane są przez Stowarzyszenie 
Odnowy Sochaczewa „Zamek” 
- Turniej Dzikich Drużyn w 
Piłce Nożnej o Puchar SOS 
„Zamek” oraz Rodzinny Rajd 
Rowerowy po Ziemi Socha-
czewskiej im. Tadeusza Kraw-
czyka. Imprezy cieszą się nie-
słabnącą popularnością, a od 
kilku lat wspierane są przez sa-
morząd Sochaczewa.

To właśnie Urząd Miejski i 
SOS „Zamek” przygotowują dla 
mieszkańców ziemi sochaczew-
skiej specjalne paszporty. Or-
ganizatorzy wierzą, że pomogą 
one zmotywować setki osób do 
aktywności w realnym świecie z 
prawdziwymi emocjami. 

Formy i sposoby są nieogra-
niczone (np. udział w obozie 
sportowym, udział w wyciecz-
ce, zajęcia sportowe w klubach, 
udział w imprezach, udział w 
zawodach, zajęcia sportowe, 
wejścia na obiekty sportowe jak 
basen, boisko). Bardzo ważnym 
elementem, najwyżej ocenia-
nym, będzie aktywność jako 
wolontariusz (np. przy współ-
pracy z NGO przy organizacji 
różnych wydarzeń). Wystarczy 
pieczątka klubu, stowarzysze-
nia, fundacji, obiektu, organi-
zatora lub załączony bilet, data i 
zapis, z jakiej formy aktywności 
uczestnik skorzystał.

Oprócz niewątpliwej satys-
fakcji na posiadaczy paszpor-
tów czekają atrakcyjne nagro-
dy. Wypełnione paszporty do 
30 września odnosimy do Cen-
trum Kultury, Promocji, Sportu, 
Turystyki i Organizacji Poza-
rządowych (Kramnice Miejskie, 
róg Warszawskiej i 1 Maja, tel. 
46 862 22 35 w. 430, 431). Naj-
aktywniejsi zostaną nagrodzeni 
podczas uroczystej gali.

Lato w bibliotece

Wakacyjne paszporty

Ratusz funduje dzieciom wakacje
Ponad 200.000 zł przeznacza w tym roku sochaczewski ratusz na szeroko rozumianą 
„Akcję Lato”, czyli kolonie, obozy sportowe, półkolonie, zajęcia w domach kultury i 
świetlicach parafi alnych. Wezmą w nich udział dzieci z terenu miasta. 

Sprawni seniorzy w projekcie „sport+rekreacja=integracja
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Obwieszczenie o I licytacji udziału 
w działce zabudowanej - Teresin
Komornik Sądowy przy Sądzie Rejonowym w Sochaczewie Jacek Jachowicz na podstawie art. 953 
kpc podaje do publicznej wiadomości, że: w dniu 24.07.2014 o godz. 15.00 w Sądzie Rejonowym w 
Sochaczewie, w sali nr wg wokandy, odbędzie się 
pierwsza licytacja udziału (niewydzielonego quo usum) w 
nieruchomości: zabudowana działka nr 96 z ob. Teresin, 
należących do dłużnika: Stanisław Michalski, 
położonej: 96-515 Teresin, ul. Lipowa 23, 
dla której Sąd Rejonowy w Sochaczewie V Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą o 
numerze: KW PL1O/00002869/7, wraz z prawami przynależnymi. 

Opis prawa: Działka o nr. ewid. 96 i pow. 1233 mkw, o kształcie regularnym, prostokątnym. Dz. 
uzbrojona w energię elektr., wodę z sieci, kanalizację. Zabudowana: bud. mieszk. w kontr. mur. 
tradyc. o pow. zab. 116 mkw, użytk. 82,9 mkw, parterowym ze strychem z 1950 r., krytym papą; bud. 
gosp. murowanym, parterowym, krytym papą o pow. użytk. 37,7 mkw z 1977 r., garażem mur., krytym 
papą, o pow. użytk. 29,7 mkw, z 1985 r. 

Suma oszacowania udziału wynosi 60 500,00 zł, zaś cena wywołania 45 375,00 zł (3/4 sumy 
oszacowania). Licytant przystępujący do przetargu powinien złożyć rękojmię w wysokości 1/10 
sumy oszacowania, to jest 6 050,00 zł, najpóźniej w dniu poprzedzającym przetarg. Rękojmia 
powinna być złożona w gotówce albo książeczce oszczędnościowej banków uprawnionych według 
prawa bankowego zaopatrzonej w upoważnienie właściciela książeczki do wypłaty całego wkładu 
stosownie do prawomocnego postanowienia sądu o utracie rękojmi. Rękojmię można uiścić także na 
konto komornika: PKO BP SA XVIII O Centrum w Warszawie 55 1020 1185 0000 4102 0019 1585.
Zgodnie z przepisem art. 976 § 1 kpc w przetargu nie mogą uczestniczyć osoby, które mogą nabyć 
nieruchomość tylko za zezwoleniem organu państwowego, a zezwolenia tego nie przedstawiły oraz 
inne osoby wymienione w tym artykule.

Dodatkowe informacje nt. licytacji na stronie: http://www.komornikwsochaczewie.pl
Telefon do kancelarii: 46 862-24-58, fax 46 862-20-62.

ZS-643 

Obwieszczenie o pierwszej licytacji udziału 1/2 
w działce zabudowanej o nr KW PL1O/00013752/4
Komornik Sądowy przy Sądzie Rejonowym w Sochaczewie Jacek Jachowicz na podstawie art. 953 
kpc podaje do publicznej wiadomości, że: w dniu 24.07.2014 r. o godz. 14.00 w Sądzie Rejonowym w 
Sochaczewie, w sali nr wg wokandy, odbędzie się 

pierwsza licytacja udziału 1/2 (niewydzielonego) 
w nieruchomości - działce zabudowanej, 
należącej do dłużnika: Mariusz Jan Aleksandrowicz i do Barbary Aleksandrowicz (w udziałach po 1/2), 
położonej: 96-514 Rybno, Wyszogrodzka 25, 
dla której Sąd Rejonowy w Sochaczewie V Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą 
o numerze KW PL1O/00013752/4, wraz z prawami przynależnymi.

Opis prawa: Działka o nr ewid. 303 i pow. 917 m², o kształcie prostokąta. Działka posiada dostęp 
do powiatowej drogi publicznej asfaltowej. Zabudowana: 1. budynkiem mieszkalnym jednorodzinnym 
o powierzchni użytkowej 51,64 m², murowanym, nie podpiwniczonym, parterowym, ze strychem, 
wolno stojącym, z 1997 r. 2. garażem z blachy nie związanym trwale z gruntem. Nieruchomość jest 
ogrodzona siatką z metalową bramą wjazdową i furtką. Suma oszac. wynosi 44 500,00 zł, zaś cena 
wywołania jest równia 3/4 sumy oszacowania i wynosi: 33 375,00 zł.
Licytant przystępujący do przetargu zobowiązany jest złożyć rękojmię w wysokości 1/10 sumy 
oszacowania, tj. 4 450,00 zł, najpóźniej w dniu poprzedzającym przetarg. Rękojmia powinna być 
złożona w gotówce albo książeczce oszczędnościowej banków uprawnionych według prawa 
bankowego zaopatrzonej w upoważnienie właściciela książeczki do wypłaty całego wkładu 
stosownie do prawomocnego postanowienia sądu o utracie rękojmi. Rękojmię można uiścić także na 
konto komornika: PKO BP SA XVIII O Centrum w Warszawie 55 1020 1185 0000 4102 0019 1585.
Zgodnie z przepisem art. 976 §1 kpc w przetargu nie mogą uczestniczyć osoby, które mogą nabyć 
nieruchomość tylko za zezwoleniem organu państwowego, a zezwolenia tego nie przedstawiły 
oraz inne osoby wymienione w tym artykule.

Dodatkowe informacje nt. licytacji na stronie: http:// www.komornikwsochaczewie.pl
Telefon do kancelarii: 46 862-24-58, fax. 46 862-20-62.

ZS-638 

REKLAMA

Na ten dzień dzieci czeka-
ły długie 10 miesięcy. Więk-
szość uroczystości kończą-
cych rok szkolnych odbyła 
się w ubiegły piątek. Wycho-
wawcy klas wręczali swoim 
podopiecznym świadectwa 
i życzyli im bezpiecznych i 
udanych wakacji. 

W Szkole Podstawowej 
nr 3 im. Bolesława Krzy-
woustego w Sochaczewie 
pożegnanie szóstoklasi-
stów miało miejsce już w 
czwartek. W piątek za-
kończenie mieli uczniowie 
młodszych klas. Szczegól-
nie tłoczno w sali gimna-
stycznej było podczas za-
kończenia roku klas 1-3. 
Najmłodsi uczniowie „trój-
ki” przygotowali dla rodzi-
ców inscenizację „Czerwo-
nego Kapturka”. 

W piątek o 8.30 uro-
czystość zakończenia roku 
szkolnego rozpoczęła się w 
Gimnazjum nr 1. Dyrekcja, 

nauczyciele, Rada Rodzi-
ców, burmistrz Piotr Osiec-
ki i młodsi uczniowie poże-
gnali najstarszych kolegów, 
kończących trzecią kla-
sę. Było uroczyste przeka-
zanie sztandaru, wręczenie 
świadectw z czerwonym pa-
skiem i nagród za osiągnię-
cia sportowe, naukowe, czy-
telnictwo.

Dyrektor Gimnazjum 
nr 1 Małgorzata Gorgis ży-
czyła absolwentom, by do-
brze wykorzystali wiedzę i 
doświadczenia zdobyte w 
szkole. Z kolei burmistrz 
Piotr Osiecki podkreślał, że 
dorosłe życie stwarza nowe 
szanse, ale też stawia po-
ważne wymagania. Życzył 
uczniom słonecznych i bez-
piecznych wakacji, by we 
wrześniu wstąpiły w nich 
nowe siły, odnaleźli się w 
nowych szkołach, spotkali 
tam z życzliwością, sympa-
tią i tolerancją. (mf)

Nazwa placówki Liczba uczniów 
Gimnazjum nr 1 362

Gimnazjum nr 2 307

Miejskie Przedszkole nr 1 100
Miejskie Przedszkole nr 3 259

Miejskie Przedszkole nr 4 125
Miejskie Przedszkole nr 6 150
Miejskie Przedszkole nr 7 150
Szkoła Podstawowa nr 2 284
Szkoła Podstawowa nr 3 756

Szkoła Podstawowa nr 4 751
Zespół Szkół w Sochaczewie 708

Czas na wakacyjny odpoczynek
W ubiegłym tygodniu zabrzmiał ostatni 
dzwonek. W tym roku w prowadzonych 
przez miasto przedszkolach, szkołach 
podstawowych i gimnazjach wakacje 
rozpoczęło  blisko 4000 uczniów.

Rozpoczęli wakacje:

Ministerstwo Edukacji Narodo-
wej opublikowało drugą część 
„Naszego Elementarza”. Każdy 
zainteresowany może przesłać do 
resortu swoją opinię.

Książkę można pobrać ze 
strony naszelementarz.men.gov.
pl. Przygotowywany na zlecenie 
ministerstwa uniwersalny pod-
ręcznik będzie składał się łącz-
nie z czterech części. Wszystkie 
mają być opublikowane w trak-
cie wakacji. Resort chce, by książ-
ka spełniała oczekiwania dzieci, 
nauczycieli i rodziców. Dlatego 
też czeka na opinie każdej zain-
teresowanej osoby. Pierwsze kon-
sultacje społeczne potrwają do 
7 lipca. Opinie należy przesyłać 
bezpośrednio do resortu, najle-
piej drogą mailową (informacja@
men.gov.pl). 

Jak zapowiada MEN, pierw-
sza część podręcznika trafi  do 
szkół z początkiem września. 
Kolejne pojawiać będą się sukce-
sywnie w trakcie roku szkolnego. 
„Nasz Elementarz” służyć ma ko-
lejnym trzem rocznikom pierw-
szoklasistów. Do 2017 r. podręcz-
niki dla uczniów wszystkich klas 
szkół podstawowych oraz gim-
nazjów będą zapewniane przez 
państwo. Podręczniki dla klas I-
-III szkół podstawowych dostar-
czy MEN. Materiały do pozo-
stałych klas będą fi nansowane z 
dotacji celowej. (ap)

Zobacz darmowy 
podręcznik

Najmłodsi uczniowie SP 3 prezentują swoje świadectwa

Podniosły moment uroczystości w Gimnazjum nr 1
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Czy czytał pan wypowiedzi 
internautów na swój temat 
po otwarciu wystawy w 
Klubie Nauczyciela? Zacy-
tuję tylko dwie. Małgorza-
ta Dąbrowska: „Nasz Pan 
Zdzisław Chlebowski... 
gratulacje”. Z kolei Kuba 
Gołębiowski napisał: „A 
na zdjęciu jeden z moich 
ulubionych nauczycieli!”
To było niezwykle wzrusza-
jące.  

Na otwarciu wystawy po-
jawiło się potężne grono 
gości.
Jest mi bardzo miło, że pamię-
tali o mnie zarówno obecni, jak 
i byli uczniowie,  koledzy na-
uczyciele, także ci emerytowa-
ni. Wielu z nich kibicuje moim 
twórczym działaniom.

O tym, że pracuje pan z 
uczniami, kształtując ich 
zainteresowania plastycz-
ne, wiemy od dawna. Tym 
razem jednak, po raz pierw-
szy, wśród prac uczniów 
znalazły się także pańskie. 
Jak do tego doszło?
Plastyka od zawsze była moją 
pasją. Uczę jej od 34 lat, ale z 
roku na rok traci ona na warto-
ści w programie szkolnym. Co-
raz mniej godzin się na nią prze-
znacza, dlatego od lat prowadzę 
koło plastyczne w Gimnazjum 
nr 2. Zachęcam uczniów, żeby 
spróbowali, bez żadnych zobo-
wiązań. Jeśli im się nie spodo-
ba, mogą odejść z kółka. Mimo 
to co roku mam grupę około 10 
osób, które chcą się tym zajmo-
wać i dodatkowo odnoszą suk-
cesy na konkursach różnego 
szczebla.

Jeszcze do tego wrócimy, 
ale wcześniej pytałam, co 
sprawiło, że sam zaczął 
pan rysować?
Ja to robiłem od zawsze. Często 
dawałem swoje prace w prezen-
cie, albo po prostu chowałem 
je do szufl ady. Gdzieś głębo-
ko była chęć pokazania tego, 
co przez lata stworzyłem, ale 
może brakowało odwagi. Bez-
pośrednim impulsem było za-
proszenie Marcina Hugo-Bade-
ra, który, po obejrzeniu moich 
prac, powiedział: „Trzeba je po-
kazać”. On jest artystą, ja tyl-
ko twórcą. Uznałem, że skoro 
Marcin tak powiedział, to może 
rzeczywiście warto. 

I jak się okazało, wysta-
wa odniosła ogromny suk-
ces, a już jest kolejna.
Z taką propozycją wyszedł 
Marcin Hugo-Bader, który jest 
kuratorem galerii „Most” w 
Urzędzie Miejskim. Tym ra-
zem jest to moja indywidualna 
wystawa prezentująca głównie 
portrety.

Ale wróćmy jeszcze do 
zawodu nauczyciela. Po-
trafi  pan zgromadzić wo-
kół siebie ogromną grupę 
młodych ludzi. Wiem, że z 
niektórymi utrzymuje pan 
kontakty długo po skoń-
czeniu przez nich szkoły.
To prawda. Nieskromnie po-
wiem, że moi byli uczniowie, 
przyprowadzając do szkoły 
swoje dzieci, chcą, by znalazły 
się one w mojej klasie. Z wielo-
ma byłymi uczniami utrzymuję 
kontakt osobisty i telefoniczny, i 
to nie tylko przy okazji życzeń 
świątecznych. 

Jak się buduje tak głę-
bokie relacje nauczyciel-
-uczeń?
Chyba nie ma na to metody. 
Zresztą ja nigdy nie myśla-
łem w ten sposób: „Buduj do-
bre relacje, to będą cię lubić”. 
Trzeba mieć po prostu podej-
ście do dzieciaków. Rozma-
wiać z nimi, podrzucać  im 
ciekawe pomysły, wspierać w 
wysiłkach, chwalić, kiedy na 
to zasłużą. To wszystko. 

Skutkuje to ogromną ak-
tywnością pana uczniów 
na forum szkoły i nie tylko.
Bo ja im ciągle powtarzam: 
macie być wszędzie, gdzie 
to możliwe, angażować się 
w różne sprawy i zadania 
w  szkole i poza nią. Jesteście 
świetni i musicie to pokazać 
innym.  

Pan też otwiera przed 
uczniami nowe horyzon-
ty. Służą temu m.in. zagra-

niczne wyjazdy organizo-
wane od lat.
Rzeczywiście. Tak się składa, że 
jestem nauczycielem plastyki i 
historii. Te dziedziny można ze 
sobą świetnie połączyć, bywa-
jąc w interesujących miejscach. 
Przekazywać wiedzę historycz-
ną i uwrażliwiać na piękno. 

W tym roku byliście po-
nownie w Grecji.
Dodam, że w tym roku odbył 
się siódmy zagraniczny wy-
jazd z gimnazjalistami na-
szej szkoły. Dwukrotnie by-
liśmy na wyspie � assos w 
Grecji, również dwa razy we 
Włoszech. W tym roku po-
stanowiłem, że zobaczymy 
Riwierę Olimpijską w Grecji. 
Zwiedzaliśmy Olimp, byliśmy 
w Meteorach. Dzięki temu 
mogłem pokazać młodzieży 
niezwykłą historię, bogactwo 
kultury, różnorodność religii, 
oryginalność potraw. Próbo-
waliśmy np. rosnących tam 

kasztanów w specjalnym sy-
ropie. Byliśmy także na praw-
dziwym greckim targu.

Takie miejsca pozwala-
ją niemal dotknąć historii 
sprzed tysięcy lat, ale roz-
budzają także wyobraźnię.
I o to chodzi. Mam nadzieję, że 
te wyjazdy zapadają im w pa-
mięć, a może kiedyś będą chcie-
li zrobić z nich użytek. 

Ledwo wróciliście z Grecji, 
a następnego dnia wyru-
szał pan ze swoją uczen-
nicą do Goleniowa pod 
Szczecinem po odbiór 
ważnej nagrody.
Nagroda rzeczywiście była 
ważna, bo zdobyta na między-
narodowym festiwalu, odby-
wającym się pod patronatem 
UNESCO. Moja uczennica, 
Eliza Bartosiak, zdobyła na nim 
III nagrodę, co jest niebywa-
łym sukcesem, bo w konkursie 
startowali uczniowie szkół arty-

stycznych, dużych domów kul-
tury, takich jak Pałac Młodzie-
ży w Katowicach, czy pracowni 
plastycznych z kraju i z zagra-
nicy. Organizatorzy otrzymali 
ponad 3 tys. prac. 

I tu nagle mała pracownia 
plastyczna z gimnazjum 
w Sochaczewie pokonu-
je takie tuzy. Gratuluje-
my, choć takich sukcesów 
pana uczniowie mają na 
koncie całe mnóstwo. 
I znów będę nieskromny, 
ale muszę pochwalić moich 
uczniów, że tylko w ubiegłym 
roku szkolnym w 14 dużych 
imprezach plastycznych i foto-
grafi cznych zdobyli ponad 20 
nagród. 

Mówi pan o tym z dumą.
Bo cieszę się, że mimo tylu ne-
gatywnych opinii o gimnazja-
listach, że to najgłupszy wiek, 
że się nie uczą, nie szanują war-
tości, są wśród nich tacy, któ-
rzy zasługują na najwyższe po-
chwały, że mają pasje i chcą je 
realizować.

A my gratulujemy uczniom 
takiego nauczyciela, który, 
niepomny godzin „urzę-
dowania”, pomaga im te 
pasje realizować.
W tym miejscu muszę złożyć 
pewne podziękowania, a mia-
nowicie od dłuższego czasu za-
jęcia koła plastycznego fi nansuje 
burmistrz, co dla mnie i szkoły 
ma niebagatelne znaczenie.

Zapraszamy zatem do 
ogłądania kolejnej wysta-
wy, a panu i uczniom ży-
czymy udanych wakacji. 

25 czerwca w siedzibie 
Gimnazjum nr 2 z Od-
działami Integracyjnymi i 
Sportowymi im. Króla Wła-
dysława Jagiełły odbyło się 
spotkanie z uczniami wy-
różniającymi się w nauce, 
sztuce, sporcie oraz pracy 
na rzecz szkoły i lokalnego 
środowiska. 

Kilkudziesięciu wyróżnia-
jących się gimnazjalistów za 
osiągnięcia naukowe, spor-
towe i artystyczne z rąk Te-
resy Zawiszy-Chlebowskiej, 
dyrektor Gimnazjum nr 2, 
otrzymało listy gratulacyj-
ne oraz upominki. Docenie-
ni zostali również nauczycie-
le, którzy na co dzień czuwali 

nad rozwojem swoich pod-
opiecznych i pomagali im w 
osiągnięciu sukcesów. 

Niezwykle cenną informa-
cją jest to, że uczniowie „dwój-
ki”, jako jedyni w mieście i po-
wiecie sochaczewskim, biorą 
udział w innowacyjnym pro-
jekcie „Mechatronika, jako 
praktyczne zastosowanie in-

nowacyjnej myśli i działań 
uczniów gimnazjów dla edu-
kacji i budowy przyszłych kadr 
inżynieryjno-technicznych”. 
Dzięki udziałowi w projekcie 
współfi nansowanym ze środ-
ków Unii Europejskiej oraz lo-
kalnego samorządu, młodzi na-
ukowcy mają możliwość uczyć 
się programowania robotów 

oraz samodzielnie budować je 
od podstaw z najróżniejszych 
mechanicznych elementów. 

Owocem ich pracy pod-
czas spotkania był pokaz, a ra-
czej taniec robotów porusza-
jących się do muzyki z baletu 
„Jezioro łabędzie” oraz fi lm z 
lekcji mechatronicznych. Do-
dajmy, iż uczniowie na zaję-

ciach, poza budową i przebu-
dową robotów, tworzą liczne 
animacje i gry komputerowe. 
Do realizacji wszystkich zadań 
wykorzystują wiedzę zdoby-
waną codziennie na zajęciach z 
fi zyki, matematyki, informaty-
ki i techniki. Środowe spotka-
nie umilił muzyczny występ 
młodzieży. (Mak)

Wyróżniający się uczniowie docenieni

Plastyka zawsze była moją pasją
Ze Zdzisławem Chlebowskim, nauczycielem historii i plastyki w Gimnazjum nr 2, o uwrażliwianiu na piękno, zagranicznych 
eskapadach i przyjaźni z młodzieżą, rozmawia Jolanta Śmielak-Sosnowska.

Laureatki jednego z konkursów (od lewej) Alicja Kaczmarek, Wiktoria Kowara, 
Wiktoria Myślińska ze swoim nauczycielem
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USŁUGI
  Vertal- żaluzje  - werticale
-rolety materiałowe
-rolety antywłamaniowe, 
moskitiery.
Producent, montaż, VAT, 
tel. 602-736-692, 512-342-751.

ZS-1

  Złomowanie pojazdów, 
zaświadczenia, odbiór, 
gotówka, 
tel. 46 861-94-66.

ZS-2

  „VIDEOCOLOR” WI-
DEOFILMOWANIE, HD, 
FOTOGRAFOWANIE, 
WESELA, PLENERY, 
TEL. 501-350-075.

ZS-3 B,D

  Usługi hydrauliczne 
kompleksowo. 
Nowoczesne 
technologie, przyłącza 
wodno-kanalizacyjne, 
wykopy mini koparką. 
Konkurencyjne ceny. 
Zapraszam 
- Zakład Instalacji 
Sanitarnych, 
tel. 601-154-847.

ZS-9

  Pranie dywanów 
i tapicerek, 
tel. 608-582-751, 
46 863-57-55.

ZS-11 B,R

  ROLETY, ŻALUZJE, 
VERTICALE, MOSKITIERY, 
MARKIZY, REFLEKSOLE.
DARMAR Sochaczew, 
ul. Kochanowskiego 60 
(„Merkury”). Największy 
wybór! Najniższe ceny! 
www.darmar-sochaczew.pl 
tel. 46 862-86-07, 
602-459-904.

ZS-15

  Naprawa RTV, AGD, 
elektronarzędzia, 
Wojska Polskiego 42 A, 
tel. 602-623-007.

ZS-19

  Wylewki agregatem, 
tel. 511-440-509.

ZS-29 R,B

  Zakład usługowy 
Wojenka, układanie 
glazury, terakoty, 
kominki, docieplenia, 
wykończenia wnętrz. 
Solidnie, 
tel. 604-166-988.

ZS-62 B

  AGD lodówki, 
tel. 601-344-139.

ZS-73

  Cyklinowanie bezpyłowe, 
tel. 666-088-518.

ZS-85

  Docieplanie budynków, 
tel. 603-980-459.

ZS-164

  Kompleksowe 
wykańczanie wnętrz. 
Układanie 
i cyklinowanie podłóg. 
Kominki 
i ogrodzenia 
z klinkieru, 
tel. 603-980-459.

ZS-165

  Dachy – krycie papą 
i izolacje tarasów, 
tel. 783-680-749.

ZS-298

  Dachy kryjemy blachą, 
papą, ocieplanie 
budynków, podbitki, 
tel. 604-182-211.

ZS-308

  Glazura terakota, 
remonty, solidnie, 
tel. 602-670-035.

ZS-371

  Rozdrabnianie 
gałęzi rębakiem, 
wycinka zakrzaczeń, 
tel. 667-732-751.

ZS-430

  Dachy papą, 
tel. 605-606-914.

ZS-458

  Naprawa automatycznych 
skrzyń biegów, 
Piotr Michalak, 
tel. 501-461-936.

ZS-487

  Wywóz szamba, 
tel. 664-627-946.

ZS-571 B

  Serwis AGD, naprawa 
pralek, zmywarek, 
piekarników, kuchni 
elektrycznych, 
tel. 667-601-900.

ZS-623

  Koszenie trawy,
tel. 600-440-356.

ZS-634

  Wykonywanie przyłączy 
kanalizacyjnych, przy-
domowe oczyszczalnie 
tanio i profesjonalnie, 
tel. 609-195-197.

ZS-649 B

  Produkcja 
ogrodzeń betonowych 
i kręgów, 
montaż ogrodzeń, 
tel. 602-237-335.

ZS-652

  Więźby dachowe, altany, 
domy drewniane, 
tel. 692-573-018.

ZS-654

  Stolarnia, schody, drzwi, 
okna, drewniane podłogi, 
tel. 692-573-018.

ZS-655

NIERUCHOMOŚCI
  Kwatery pracownicze,
tel. 602-762-527, 
606-989-590.

ZS-16 B

  Sprzedam 68,5 m², 
osiedle Ogrody, 
tel. 514-821-873.

ZS-547

  Sprzedam działkę 
budowlaną 1270 m² 
w Chodakowie, 
tel. 783-066-759.

ZS-555

  Sprzedam mieszkanie 
45,21 m², ul. Żeromskiego 
39A, III p. Cena do 
negocjacji, 
tel. 512-348-745.

ZS-569

  Do wynajęcia 
działka 7500 m², 
Sochaczew, 
ul. Towarowa, 
róg Licealnej, 
tel. 501-044-546.

ZS-570 B

  Magazyn 50 m², 
w centrum Sochaczewa, 
tanio wynajmę, 
tel. 604-970-401.

ZS-575

  Sprzedam działki 
budowlane 1300 m² oraz 
1500 m² w Sochaczewie. 
Dostęp do wszystkich 
mediów, 
tel. 699-629-862 po 20.00.

ZS-577

  Sprzedam lub zamienię 
mieszkanie na mniejsze 
M-4, 63 m² 
ul. Wojska Polskiego, 
tel. 46 862-60-93.

ZS-596

  Sprzedam dom 85 m², 
działka 1000 m² k/szkoły 
w Żukowie. 
Cena do uzgodnienia, 
tel. 609-160-293.

ZS-597

  Wynajmę kawalerkę 
z aneksem kuchennym, 
umeblowana, I piętro, 
al. 600-lecia 5, 
tel. 668-783-403.

ZS-603

  Działka 
rolno-budowlana 
4 827 m² w całości 
sprzedam, 
Sochaczew 
na tyłach os. Victoria, 
tel. 668-916-116, 
ważne do sierpnia.

ZS-604

  Mieszkanie M-3, do 
wynajęcia, 
tel. 46 862-24-73.

ZS-605

  Sprzedam działkę 
o pow. 0,4848 m², 
Zakrzew, 
gm. Nowa Sucha, 
tel. 604-713-510.

ZS-606

  Tanio sprzedam 
mieszkanie 37,20 m² 
(dwa pokoje), 
ul Staszica 52A, 
tel. 885-712-142.

ZS-609

  Wynajmę lokal użytkowy 
ok. 120 m², w centrum 
Sochaczewa, na 
działalność handlową, 
usługową, centrum 
fi tness lub dyskotekę, 
tel. 505-191-999.

ZS-611 R,B

  Sprzedam działki 
budowlane (media) 
w Kozłowie Biskupim, 
blisko stacji PKP Kornelin, 
tel. 788-236-586.

ZS-620

  Sprzedam dom, 
osiedle Karwowo, 
tel. 534-002-259.

ZS-621

  Wynajmę mieszkanie, 
2-pokojowe, Senatorska, 
Sochaczew, 
tel. 502-702-485, 
po remoncie.

ZS-622

  Sprzedam dom parterowy 
na działce 700 m², 
Sochaczew, 
tel. 506-097-936, 
600-229-025.

ZS-624

  Tanio sprzedam M-3, 
47,9 m², IV piętro, 
w centrum Sochaczewa, 
tel. 609-765-289, 
667-018-885.

ZS-625

  Sprzedam nowy dom, 
stan surowy otwarty, bud. 
2010 r., na działce 840 m² 
ogrodzonej 150 m, 
oraz 2 garaże 42 m², 
Kozłów Biskupi. Do stacji 
Kornelin 300 m, do trasy 
skierniewickiej 400 m. 
Cena do uzgodnienia, 
tel. 664-052-912.

ZS-631

  Sprzedam działki 
budowlane 800 m² 
w Żukowie. 
Cena atrakcyjna 
do uzgodnienia, 
tel. 606-265-164.

ZS-632

  Sprzedam mieszkanie 
48,7 m², 2 pokoje, parter, 
os. Żeromskiego, 
tel. 608-570-180.

ZS-646

OGŁOSZENIA
DROBNE

Kancelaria Nieruchomości Wiesław Krześniak
sprzeda po okazyjnych cenach działki w miejscowościach

Regulowanie stanów prawnych nieruchomości  Doradztwo na rynku nieruchomości
Bliższe informacje uzyskają Państwo na stronie internetowej kancelarii www.knwk.pl
lub pod nr. telefonu 606 887 650

- Adamowa Góra, gm. Młodzieszyn
- Orłów, Białynin Nowy, gm. Nowa Sucha
- Kolonia Bolimowska, gm. Bolimów
- Stare Budy, gm. Młodzieszyn
- działki budowlane w miejscowości Żukówka, 
   i Altanka, gm. Sochaczew

- budynki mieszkalne na terenie gm. Nowa Sucha 
   oraz Sochaczew
- lokale mieszkalne oraz lokale usługowe 
   w Sochaczewie
- lokal i mieszkania w Sochaczewie ul. Pocztowa

 UKŁADANIE 
KOSTKI BRUKOWEJ

 WYNAJEM 
MASZYN 

DO UKŁADANIA


604 66 55 92
668 80 81 89
(46) 863 38 16

Instalacje
elektryczne

 usuwanie awarii 

 domy 

jednorodzinne i obiekty.
Tanio i solidnie 

tel. 534304308
ZS-66

Instalacje 
hydrauliczne

 kotłownie c.o., 
usuwanie awarii: domy 
jednorodzinne i obiekty. 

Tanio i solidnie 
tel. 534-304-308

ZS-67

PRANIE 

 DYWANÓW 

 TAPICEREK 

TEL. 501-800-405
ZS-300
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  Działka budowlana, 
os. Karwowo – 700 m², 
ogrodzona + media + 
pozwolenie na budowę, 
tel. 501-683-864.

ZS-647

  Sprzedam mieszkanie 
49 m², M3, z piwnicą, 
balkonem, III piętro, 
ul. Piłsudskiego, 
tel. 663-561-859, 
508-199-979.

ZS-648

  Sprzedam działki 
budowlane 1200 m² 
i 3000 m² w Sochaczewie, 
tel. 509-732-616.

ZS-650

  Sprzedam działki 
budowlane w Żukowie, 
po 1100 m², 
tel. 604-564-269.

ZS-651

  Wynajmę mieszkanie 
53 m² w centrum 
Sochaczewa, w bloku 
monitorowanym, duży 
balkon, 
tel. 502-284-020.

ZS-653

  Sprzedam lub zamienię 
na mniejsze mieszkanie 
63 m², parter, centrum, 
tel. 883-414-330.

ZS-656

ZDROWIE
  Centrum Stomatologiczne 
„Eldent”, ul. 15 Sierpnia 1, 
862-50-61, pon.-pt. 9-19, 
sob. 9-12. Ortodoncja, 
protetyka estetyczna, 
chirurgia stomatologiczna. 
Pełny zakres usług. 

ZS-4

  Lekarz specjalista 
dermatolog Ewa 
Brochocka-Zegadło. 
Gabinet prywatny 
Sochaczew, 
ul. Trojanowska 20, 
Tel. 691-513-051.

ZS-12 B

  Pensjonat „Pod 
Wierzbami” w Ładach, 
k/Iłowa zaprasza na 
turnusy rehabilitacyjne 
i leczenie poszpitalne 
pod opieką kardiologa. 
Możliwość dofi nansowania 

z PFRON-u
 www.podwierzbami.com, 
tel. 24 277-40-71
601-803-830.

ZS-20

  Prywatny Gabinet 
Psychologiczny – Joanna 
Rojek. Psycholog. Certyfi -
kowany psychoterapeuta. 
Diagnoza psychologiczna, 
psychoterapia – dorośli, 
młodzież, dzieci. 
Zapisy pod nr. tel. 
608-349-658. 
Sochaczew, ul. Wąska 7.

ZS-22

PRACA
  Zatrudnimy dyspozycyjną 
sekretarkę, do pracy w 
szkołach zaocznych, 
najchętniej tegoroczną 
absolwentkę szkoły śred. 
z dobrą znajomością 
obsługi komputera. Oferty 
przesyłać listownie na 
adres: Zakład Szkolenia 
Zawodowego, 
ul. Warszawska 35, 
96-500 Sochaczew.

ZS-545

  Firma w Czosnowie 
zatrudni frezera 
i tokarza CNC, 
tel. 504-037-224, e-mail: 
m.walicki@cft-precyzja.pl

ZS-593 B

  Firma w Czosnowie 
zatrudni: ślusarza, 
spawacza, frezera, 
tokarza, tel. 504-037-224, 
e-mail: m.walicki@
cft-precyzja.pl

ZS-594 B

  Firma sprzątająca zatrudni 
pracowników do serwisu 
sprzątającego. 
Praca w Teresinie, 
tel. 510-272-943, 
509-182-626 
lub 22-751-98-63.

ZS-640

NAUKA
  Niemiecki, angielski, 
tel. 606-702-478.

ZS-511

FINANSE
  Chwilówka z dojazdem 
do klienta, 
tel. 504-228-936.

ZS-266 R

RÓŻNE
  Chcesz zarobić? 
Sprzedaj złom, 
makulaturę, 
tworzywa sztuczne. 
Łazy 73, 
tel. 535-801-008

ZS-224

MOTORYZACJA
  SPRZEDAM 
HONDA JAZZ 1,2 
z 2007, kupiona 
w autosalonie, 
1 właściciel, 
przebieg: 91 000 km, 
tel. 602-331-775, 
608-381-367.

ZS-645

OGŁOSZENIA

Kupon dla szukających pracy
Imię: ....................................................................................................
Nazwisko: ..........................................................................................
Treść: ..................................................................................................
...............................................................................................................
Tel:........................................................................................................

LARYNGOLOG
ALERGOLOG

Dr hab. n. med. 
Andrzej Wojdas

■ Konsultacje i porady
■ Badania endoskopowe
    krtani, nosa i zatok
■ Tympanometria
■ Echografia zatok
■ Testy i odczulanie alergii
■ Spirometria

Sochaczew
ul. Żeromskiego 41 A lok. 22

(NZOZ ,,Almed” I piętro)

Przyjęcia
we wtorki i piątki 17 - 20.

Zapisy

46 862-88-92, 
501-44-03-22

KOMPLEKSOWA 
REHABILITACJA 

MEDYCZNA
Sławomir Wojdas

 usprawnianie funkcjonalne 
   metoda PNF
 rehabilitacja neurologiczna 
   i ortopedyczna
 terapia manualna
 masaż leczniczy 
   (segmentalny)
 rozciąganie 
   i autorozciąganie mięśni
 gimnastyka korekcyjna
 Kinesiotaping 
   oraz plastrowanie sztywne

Dojazd do domu
Sochaczew i okolice

Kontakt:

tel. 536-965-706
ZS-6

 rozliczenia roczne - PIT

 księgowość fundacji i stowarzyszeń
 rozliczenie płacowe i ZUS
 doradztwo podatkowe
 wyliczenie zwrotu VAT
 od materiałów budowlanych

pn - pt      8-19
sob    12-19

NZOZ Przychodnia Specjalistyczna
świadczenia również 

w ramach NFZ 
w Poradniach

● Okulistyczna,
   badanie pola widzenia
● Laryngologiczna, 
   badanie słuchu
● Ginekologiczna,
   leczenie nadżerek,
   cytologia, wkładki
● Urologiczna, urofl ometria
● Dermatologiczna,
   badanie i leczenie znamion

oraz pozostałe w Poradniach:
● Ortopedyczna, USG
● Kardiologiczna,
   EKG, ECHO
● Alergologiczna, testy,
   spirometria, 
● USG - Doppler,
   jamy brzusznej,
   tarczycy węzłów chłonnych,
   urologiczne,
   ginekologiczne,
   ECHO serca, ortopedyczne
● Reumatologiczna
● Gastrologiczna
● Neurologiczna
● Endokrynologiczna
● Diabetologiczna
● Chirurgia ogólna
   i naczyniowa

Ul. Piłsudskiego 16/2A 
(budynek 

JW. Construction)
Rejestracja: 

46 880-70-70 
lub 46 880-70-71

508-351-528

„Poradzić sobie z agresją” – nowy 
program w Świetlicy KLEKS

Od 13 czerwca do końca października tego roku Stowarzyszenie Pomocy Osobom 
Potrzebującym „Przystań” realizuje w Świetlicy „KLEKS” program 

„Poradzić sobie z agresją” 
który współfi nansowany  jest ze środków Samorządu Województwa Mazowieckiego.
Program obejmuje zajęcia profi laktyczno- edukacyjno- socjoterapeutyczne, 
warsztaty rękodzieła, indywidualne zajęcia logopedyczne, przygotowanie 
i wystawienie przedstawienia, a także biwak rekreacyjno-sportowy. 
Z Samorządu Województwa Mazowieckiego uzyskaliśmy także środki 
na dofi nansowanie zakupu podręczników szkolnych i wyprawki szkolnej, 
dożywianie dla uczestników projektu, a także zakup materiałów plastycznych, 
biurowych i środków czystości.
Wydarzeniem wieńczącym projekt będzie wystawa prac dzieci z warsztatów ręko-
dzieła oraz prezentacja przedstawienia, na które już dzisiaj wszystkich serdecznie 
zapraszamy. O miejscu i terminie poinformujemy na przełomie września - paździer-
nika. Korzystając z okazji wszystkim czytelnikom życzymy udanych wakacji. 

Projekt współfi nansowany ze środków Samorządu Województwa Mazowieckiego

ZS-657
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ADAM LIPIŃSKI
Adaś to trzecie dziecko Urszuli i Ro-

berta Lipińskich z Sochaczewa. Urodzo-
ny w czwartek, 19 czerwca 2014 r. o godz. 
23.35. Waga 2,710 kg. Wzrost 50 cm.

SYN Państwa WOSIŃSKICH
Chłopiec to pierwsze dziecko Anny 

Wielogórskiej i Marcina Wosińskiego 
z Sochaczewa. Urodzony w sobotę, 21 
czerwca 2014 r. o godz. 9.50. Waga 3 kg. 
Wzrost 52 cm.

BARTOSZ ORLIK
Bartek to pierwsze dziecko Justyny i 

Sebastiana Orlik z Sochaczewa. Urodzo-
ny w sobotę, 21 czerwca 2014 r. o godz. 
13.55. Waga 3,700 kg. Wzrost 54 cm.

KINGA KIJAK
Kinga to druga córka Lidii i Artu-

ra Kijak z Nowej Piasecznicy. Urodzona 
w niedzielę, 22 czerwca 2014 r. o godz. 
10.05. Waga 4,430 kg. Wzrost 55 cm.

SZYMON MAKOWSKI
Szymon to drugie dziecko Agnieszki 

i Jarosława Makowskich z Paprotni. Uro-
dzony w niedzielę, 22 czerwca 2014 r. o 
godz. 21.50. Waga 3,450 kg. Wzrost 59 
cm.

ZUZANNA KRÓL
Zuzia to drugie dziecko Agnieszki 

i Wojciecha Król z Leszna. Urodzona w 
poniedziałek, 23 czerwca 2014 r. o godz. 
12.20. Waga 4,240 kg. Wzrost 53 cm.

SZYMON ZWIERZCHOWSKI
Szymon to czwarty syn Anny i Rober-

ta Zwierzchowskich z Mokasu. Urodzo-
ny we wtorek, 24 czerwca 2014 r. o godz. 
12.55. Waga 2,260 kg. Wzrost 50 cm.

SYN Państwa ORLIŃSKICH
Chłopiec to drugie dziecko Anny i 

Dariusza Orlińskich z Sochaczewa. Uro-
dzony w środę, 25 czerwca 2014 r. o godz. 
11.55. Waga 4,700 kg. Wzrost 60 cm.

WERONIKA PIETRZAK
Weronika to drugie dziecko Aldony i 

Dariusza Pietrzak z Paprotni. Urodzona 
w czwartek, 26 czerwca 2014 r. o godz. 
3.20. Waga 3,085 kg. Wzrost 51 cm.

ADAM STENCEL
Adaś to pierwsze dziecko Agnieszki 

i Roberta Stencel z Sochaczewa. Urodzo-
ny w czwartek, 26 czerwca 2014 r. o godz. 
11.20. Waga 3,240 kg. Wzrost 54 cm.

MAKSYMILIAN TRZCIŃSKI
Maks to pierwsze dziecko Magdaleny 

Żuk i Daniela Trzcińskiego z Sochaczewa. 
Urodzony w piątek, 27 czerwca 2014 r. o 
godz. 0.40. Waga 3,560 kg. Wzrost 55 cm.

ZOFIA BANASZCZAK
Zosia to drugie dziecko Renaty i Łu-

kasza Banaszczak z miejscowości Arcie-
chów, gm. Iłów. Urodzona w sobotę, 28 
czerwca 2014 r. o godz. 1.10. Waga 3,850 
kg. Wzrost 56 cm.

Sebastian Stępień

Do grona najemców Sonata 
Park w Sochaczewie dołą-
czyły takie marki jak Smyk 
(542 mkw.), Empik (351 
mkw.) oraz Drogerie Natu-
ra (184 mkw.) Zakupy w no-
wych salonach będzie moż-
na robić już jesienią tego 
roku, kiedy to nastąpi ofi -
cjalne otwarcie obiektu.

Wrażenie robi tempo bu-
dowy nowego centrum han-
dlowego. Inwestycja została 
rozpoczęta pod koniec marca 
tego roku. Po zaledwie trzech 
miesiącach trzon sklepów jest 
właściwie gotowy.

Wcześniej swoją obec-
ność w Sonata Park za-
deklarowała fi rma LPP, 
jedno z wiodących i najdy-

namiczniej rozwijających 
się polskich przedsiębiorstw 
odzieżowych, które otworzy 
w powstającym centrum 
handlowym w Sochaczewie 
cztery salony. Złoży się na 
nie pięć jej najbardziej roz-
poznawalnych marek. Jak 
już informowaliśmy, będą 
to Carry, Cropp, House, Re-
served oraz Sin-say.

- Jedną z nich będzie na-
sza największa marka Re-
served, która od lat oferuje 
klientom wysokiej jakości 
odzież, zgodną z najnow-
szym wzornictwem - prze-
kazała nam rzecznik pra-
sowy LPP Magdalena 
Stefańska. - Powierzchnia 
sklepu będzie obejmować 
ponad 1300 mkw., a działal-
ność salonu będzie oczywi-

ście prowadzona pod nazwą 
handlową marki Reserved. 
W centrum handlowym So-
nata Park w Sochaczewie 
zamierzamy otworzyć salo-
ny takich marek jak: House, 
Sinsay oraz Cropp. Każdy 
z nich o powierzchni 300 
mkw.

Tymczasem ostatnio za-
deklarowane marki to już 
nie branża odzieżowa, co 
dobrze świadczy o szerokiej 
ofercie handlowej, jaka po-
jawi się w Sonata Park. 

Smyk to sieć sklepów, 
w których poza ubranka-
mi dla dzieci, możemy zna-
leźć zabawki, gry edukacyj-
ne, czy przybory szkolne. 
Empik proponuje szeroką 
ofertę wydawnictw z całe-
go świata. Zarówno książ-

kową, fi lmową, muzyczną, 
jak i związaną z rynkiem 
gier komputerowych. Do-
datkowo coś dla siebie znaj-
dą wielbiciele papierowych 
gier fabularnych, czy kar-
cianych. Z kolei Drogeria 
Natura to największa sieć 
sklepów drogeryjnych w 
Polsce. Ich właścicielem jest 
spółka Polbita, wiodąca fi r-
ma w branży kosmetycznej. 
Jak nietrudno się domyśleć, 
znajdziemy tam szeroką 
ofertę kosmetyków.

Zainteresowanych pod-
jęciem pracy w Sonacie za-
chęcamy do śledzenia ogło-
szeń na stronach: lppsa.
com; drogerienatura.pl/
praca/; oraz kariera.empik.
com/mozliwosci/praca_w_
salonach.aspx.

Ta historia to przykład sy-
tuacji, w której organizacje 
niosące pomoc zwierzętom 
są bez swojej wiedzy wyko-
rzystywane. Fundacja „Nero” 
nawet w takich przypadkach 
robi wszystko, by stanąć na 
wysokości zadania. 

Widoczna na zdjęciu suczka tra-
fi ła do gabinetu weterynaryjne-
go wprost z ulicy. Była ofi arą wy-
padku drogowego. - Przyjdzie po 
nią ciocia i znajdzie jej dom - tak 
oświadczył ktoś, kto przyniósł psa, 
powołując się na znajomą z Nero.

Niestety na tym się skończyło. 
Nikt nie przyszedł, ani nie zainte-

resował się losem czworonoga. W 
zaistniałej sytuacji fundacja zdecy-
dowała się ponieść koszty jego le-
czenia.  

- Nie mieliśmy po prostu inne-
go wyjścia. Pomimo że znajdujemy 
się w trudnej sytuacji fi nansowej, 
nie mogliśmy zostawić tego psa bez 
pomocy. Będziemy wdzięczni każ-
demu, kto wspomoże nas choć naj-
drobniejszą kwotą. Przybywa zwie-
rząt wymagających leczenia i coraz 
ciężej jest nam podołać wszystkim 
wydatkom - apeluje prezes „Nero” 
Jadwiga Wiśniewska. 

Suczka jest wielkości więk-
szego pinczera, jest młodziutka i 
bardzo posłuszna, wręcz lękliwa.   

Obecnie ma niedowład jednej tyl-
nej łapy. Weterynarz mówi jednak, 
że jest niemal pewne, iż w przyszło-
ści będzie chodzić normalnie.

Osoby, które chciałyby przy-
garnąć lub wspomóc lecze-
nie suczki, proszone są o kon-
takt pod numerem telefonu: 502 
156 186. Wszystkim szukają-
cym czworonożnego przyjaciela 
przypominamy, że warto zajrzeć 

na stronę:  www.nero.egonet.pl, 
lub fundacjanero.e-sochaczew.pl, a 
także profi l fundacji na Facebooku. 

Wsparcie fi nansowe dla fun-
dacji można kierować, wpisując 
jako odbiorcę przelewu: Fundacja 
na Rzecz Ochrony Praw Zwierząt 
NERO, ul. Młynarska 43, 96-500 
Sochaczew, KRS: 0000317840, nu-
mer konta: 67 1020 1185 0000 4802 
0174 4093. (ap)

Kolejne sklepy w Sonata Park
Jak zapewnia fi rma Carrefour, galeria Sonata Park otwarta zostanie już na jesieni. 
Tymczasem kolejne fi rmy wykupują powierzchnię sprzedażową.

Pomóżmy ofi erze wypadku samochodowego
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Sobotni wieczór 21 czerwca w 
pubie Piwnica. W przytulnym 
pomieszczeniu tłoczno. Wszy-
scy czekają na koncert młodej, 
utalentowanej wokalistki. Ba-
sia Gołębiowska nie zawiodła. 
Zróżnicowanym repertuarem 
czarowała publiczność przez 
kilka godzin. 

Recital mógł się odbyć dzięki 
współpracy pubu Piwnica i so-
chaczewskiego MOK. Przed 
właściwym koncertem poja-
wił się support. Publiczność 
rozgrzała Ola. Jej „Joline” ni-
czym nie ustępowało wykona-
niu znanemu z jednego z talent 
show. Świetnie poradziła sobie 
również z „Nothing else mat-
ters”.

Po tym „smacznym” wstę-
pie, na scenie pojawia się Basia. 
Dzięki szerokiemu repertuaro-
wi, od utworów melodyjnych, 
po bardzo energiczne, każdy z 
widzów mógł posłuchać czegoś 
co lubi. Za atut należy uznać to, 
że wokalistki występowały do-
słownie na wyciągnięcie ręki. 
Tworzyło to prawdziwie kame-
ralną atmosferę.  

Dodajmy, że Basia Gołę-
biowska jest zwyciężczynią 
projektu „Sochaczew Rozśpie-
wany” organizowanego przez 
MOK w Chodakowie i ma już 
za sobą występ w krakowskiej 
Piwnicy pod Baranami. Wystą-
piła także z recitalem na redak-
cyjnej gali „Sochaczewianina 
Roku”. (Seb)

W Szkole Podstawowej nr 2 
w Sochaczewie odbył się 
„Wielki Festyn Zdrowia”, 
podsumowujący prowadzo-
ną  w szkole akcję „Zdrowe 
Czwartki”.

W marcu tego roku socha-
czewska „dwójka” przystą-
piła do ogólnopolskiego 
konkursu „Czas na zdro-
wie”, organizowanego przez 
Fundację Banku Ochrony 
Środowiska. Założeniem 
akcji jest rozpowszechnia-
nie wiedzy o właściwym 
odżywianiu się i promo-
waniu zdrowego trybu ży-
cia. W ramach konkursu w 
szkole utworzono 10-oso-
bowy zespół „EkoStyle”. 
Na szkolnym korytarzu po-
wstała tablica informacyj-
na, na której uczniowie za-

mieszczali materiały, m.in. 
przepisy kulinarne, czy pla-
katy promujące ekologicz-
ną żywność i aktywność fi -
zyczną.

Najbardziej zaangażo-
wanymi klasami, których 
uczniowie wykonali wszyst-
kie wyznaczone zadania i 
wykazali się przy tym wiel-
ką kreatywnością, okazały 
się Ia, IVa i IVb. Działania 

dzieci wspierały nauczy-
cielki: Ewa Wyrzykow-
ska, Joanna Papierowska i 
Aleksandra Kłos. Przewod-
niczący klas odebrali dy-
plomy i nagrody. Wręczyli 
je burmistrz Piotr Osiecki i 
dyrektor Centrum Kultury 
Agata Kalińska.

Na pikniku nikt nie 
mógł narzekać na nudę. 
Przeprowadzono szereg 

różnorodnych konkursów 
i turniejów o charakterze 
sportowym i edukacyjnym, 
jak chociażby „Rodzinny 
MasterChef” i „II Turniej 
o Puchar Super Rodziny”. 
Odbyły się również zmaga-
nia sportowe, takie jak: sko-
ki w dal, rzuty piłką lekar-
ską, żonglerka piłką nożną, 
czy przeciąganie liny. Ro-
zegrano międzyklasowy 
turniej w rugby, który po-
prowadzili zawodnicy RC 
Orkan Sochaczew. W sali 
gimnastycznej wyświetlano 
fi lm edukacyjny „Śmietnik 
w mojej głowie”. Strażacy 
wspólnie z 4 Sochaczewską 
Drużyną Harcerską „Koni-
czyna” przeprowadzili po-
kaz ratownictwa medyczne-
go. (mf)

Do sportowej rywaliza-
cji stanęło osiem przed-
szkoli z terenu Sochacze-
wa. Miejskie placówki nr 1, 
3, 4, 6 oraz przedszkola nie-
publiczne: „Tęczowe Przed-
szkole”, „Małe Zuchy”, 
„Świat Malucha”, „Akade-
mia Smyka”. Towarzyszył 
im gorący doping z try-
bun. Wspierający zawodni-
ków przygotowali kolorowe 
transparenty zagrzewające 
do walki.

Zawody rozpoczęły się 
uroczystym przemarszem 
uczestników, po czym wcią-
gnięto na maszt fl agę olim-
pijską. Przedszkolaki złożyły 
ślubowanie, że będą rywa-
lizować w duchu zasad fair 
play, a przede wszystkim do-
skonale się przy tym bawić. 
Ślubowanie o bezstronności 
i respektowaniu obowiązu-
jących reguł złożyli również 
sędziowie zawodów.

W uroczystym otwarciu 
imprezy wzięli udział bur-
mistrzowie Piotr Osiecki i 
Marek Fergiński, dyrektor 
Centrum Kultury, Promo-
cji, Sportu, Turystyki i Or-
ganizacji Pozarządowych 
Agata Kalińska, dyrektorzy 
MOSiR - Mieczysław Głu-
chowski i Anna Ulicka. Za 

przygotowanie imprezy od-
powiadała Renata Kubik. 
Olimpiadę poprowadził Da-
niel Janiak.

Niestety pogoda tego 
dnia nie okazała się zbyt ła-
skawa, przez co mali spor-
towcy wzięli udział tylko 
w czterech konkurencjach: 
slalom hula hop, bieg węża, 
most z piłką i rzuty do celu. 
Ostatnia konkurencja nale-
żała do „cioć”, czyli opieku-
nek z przedszkoli.

Wszyscy uczestnicy 
olimpiady zostali zwycięz-

cami. Każda drużyna otrzy-
mała puchar ufundowany 
przez burmistrza Socha-
czewa i certyfi katy udziału 
w olimpiadzie. Zawodnicy 
i kibice raczyli się słodkimi 
przekąskami, sokami i jo-
gurtami. 

Nagrody ufundowali: 
burmistrz Sochaczewa, wójt 
gminy Sochaczew, Okręgo-
wa Spółdzielnia Mleczarska 
w Łowiczu, Delikatesy Cen-
trum, MOSiR Sochaczew. 
(mf)

Miało być trzęsienie ziemi, 
skończyło się na niewielkiej 
dyskusji. W ostatnią sobo-
tę kolejny raz członkowie 
Spółdzielni Mieszkaniowej 
Lokatorsko-Własnościowej 
poparli swój zarząd. 

Przed walnym zgromadze-
niem spółdzielców poja-
wiały się informacje o nie-
prawidłowościach przy 
rozliczaniu inwestycji na 
terenie spółdzielni. Sprawa 
dotyczyła fi rmy ZOB Pogo-
rzelscy, która w ubiegłym 
roku ocieplała bloki z zaso-
bu SM L-W.

- Wszystkie dokumen-
ty są jawne. Nie mamy nic 
do ukrycia - mówił prezes 
Dziekoński. - Mam nato-
miast zastrzeżenia do spo-
sobu działania komisji. Jak 

mówił podczas walnego, 
działania jej członków moż-
na porównać do metod sto-
sowanych przez UB.

- Pewnego dnia przyszła 
do mnie komisja i zażąda-
ła, bym opuścił gabinet. Nie 
wiem, co tam robili. Po go-
dzinie zostałem wezwany. 
Zażądano ode mnie szere-
gu dokumentów. Nie rozu-
miem, dlaczego nie zosta-
ło to załatwione w spokojny 
sposób - powiedział Stani-
sław Dziekoński. 

Ostatecznie wszyscy 
trzej członkowie zarządu: 
Stanisław Dziekoński, Zbi-
gniew Starzyński i Jerzy 
Michalak otrzymali absolu-
torium. Obszerną relację z 
zebrania zamieścimy w ko-
lejnym wydaniu „Ziemi So-
chaczewskiej”. (ap)

Bez rewolucji w SM L-W

Basia w pubie Piwnica

Ruszam się żwawo i zdrowo jem

Najważniejsza jest zabawa
We wtorek 24 czerwca na stadionie MOSiR przy ulicy Warszawskiej odbyła się 
pierwsza Sochaczewska Olimpiada Sportowa Przedszkolaków.

Mimo niezbyt sprzyjającej pogody we wtorek stadion zapełnił się przedszkolakami

W rywalizacji czynny udział wziął burmistrz Piotr Osiecki
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ZAPASY

PIŁKA NOŻNA

Sochaczewianie dobrze roz-
poczęli i po dwóch celnych 
próbach Nadira Boukhalo-
ua prowadzili 6:0. Gospo-
darze nie dali za wygraną i 
do ostatniego gwizdka trwał 
bardzo zacięty i wyrówna-
ny bój. Ostatecznie zwycię-
sko wyszli z niego gospoda-
rze, którzy przypieczętowali 
swoją wygraną przyłożeniem 
w 59 minucie meczu. Ogni-
wo zajęło piąte miejsce, ale 
nie jest pewne swego ligowe-
go bytu, gdyż grozi mu de-
gradacja za niespełnienie 
wymogów dotyczących szko-
lenia młodzieży. Szóste miej-
sce Orkana oddaje aktualną 
pozycję drużyny seniorów w 
naszym kraju.

Ogniwo Sopot - RC Or-

kan Sochaczew  27:22 (12:9)
punkty: Boukhaloua (15), Wydrzyński (5)

Na innych ligowych bo-
iskach też się działo wiele 
interesujących rzeczy. Nie-
spodziankę sprawili rug-
biści Pogoni Siedlce, któ-
rzy wygrali w Gdyni z 
Arką i awansowali do fi na-
łu. Zmierzą się w nim z Le-
chią Gdańsk. O brąz zagrają 
wspomniana już Arka Gdy-
nia i Budowlani Łódź.

Dwumecz o utrzymanie 
na swoją korzyść rozstrzy-
gnęła Posnania Poznań, wy-
soko na swoim boisku poko-
nując Budowlanych Lublin. 
Awans do Ekstraligi wywal-
czyli rugbiści Juvenii Kra-
ków. Co prawda na swoim 
boisku przegrali 8:12 ze Skrą 
Warszawa. Jednak w pierw-
szym meczu wygrali w stoli-
cy 22:17. O awansie zadecy-
dował jeden mały punkt.

Wyniki

Półfi nały
Budowlani Łódź - Lechia Gdańsk  10:12 (3:3)
Lechia Gdańsk - Budowlani Łódź  39:10 (25:0)
Pogoń Siedlce - Arka Gdynia  14:7 (6:0)
Arka Gdynia - Pogoń Siedlce  25:27 (15:17)

mecz o V miejsce
Ogniwo Sopot - Orkan Sochaczew  27:22 (12:9)

Baraż o utrzymanie w 

Ekstralidze
Budowlani Lublin - Posnania Poznań  21:12 (7:7)
Posnania Poznań - Budowlani Lublin  43:10 (10:3)

W Łodzi rozpoczęły 
się w niedzielę (29.06) Mi-

strzostwa Polski Juniorów 
w rugby „15”. Orkan wyso-
ko przegrał pierwszy mecz z 
gospodarzami. Szersza rela-
cja z tej imprezy w następ-
nym numerze „Ziemi So-
chaczewskiej”.

Mistrzostwa Polski Ju-

niorów

Wyniki I dnia
Posnania Poznań - Arka Gdynia  17:14 (5:0)
Budowlani Łódź - Orkan Sochaczew  49:10 (23:0)
punkty: Kępa (10)
Lechia Gdańsk - Skra Warszawa  24:5 (12:0)

Ostatni bój sezonu
Na swój ostatni w tym sezonie mecz rugbiści Orkana pojechali do Sopotu. 
Miał on dla tabeli niewielkie znaczenie, gdyż decydował o miejscach 5-6.

Kamil Wydrzyński zdobył w Sopocie przyłożenie dla Orkana
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W turnieju fi nałowym 
Grand Prix Kadetów w 
Rugby 7, który odbył się w 
Sopocie, sochaczewski Or-
kan zajął drugie miejsce. W 
końcowej klasyfi kacji pod-
opieczni Macieja Misiaka 
zdobyli srebrny medal.

Klasyfi kacja końcowa 

sezonu 2013/2014
1.Lechia Gdańsk   81
2.RC ORKAN Sochaczew   40
3.Sparta Jarocin   30

Sklasyfi kowanych zosta-
ło 18 drużyn.

Srebrni kadeci

Zakończyły się zmagania rug-
bistów w ramach rywalizacji 
Dzieci i Młodzieży. Dla Orka-
na, który zajął dziewiąte miej-
sce, punktowali żacy i młodzicy.

Klasyfi kacja końcowa 

sezonu 2013/2014
1.Lechia Gdańsk   296

2.Pogoń Siedlce   279
3.Gorce Raba Niżna   208
9.RC ORKAN Sochaczew   142
42.UKS 80 Sochaczew     7
45.SP 2 Sochaczew     5
48.RC ORKAN II Sochaczew     4

Sklasyfi kowanych zosta-
ło 68 drużyn.

Żacy i młodzicy

W Brzegu Dolnym (18-22.06) 
odbył się turniej fi nałowy 
OOM w tenisie stołowym. 
Nasz powiat reprezentowa-
ły dwie zawodniczki Tęczy 
Budki Piaseckie (Aleksandra 
Wojtczak i Aleksandra Paru-
szewska) oraz jedna SKTS So-
chaczew (Paulina Draniak). 
Nie odniosły one sukcesów.

W grze pojedynczej 
Draniak odpadła już w eli-
minacjach grupowych (1 

zwycięstwo i 2 porażki). 
Przez etap przebrnęły oby-
dwie Ole. Niestety w turnie-
ju głównym przegrały nie-
mal wszystko i ostatecznie 
Paruszewska została skla-
syfi kowana na miejscach 
33-48, a Wojtczak 49-64. W 
grze podwójnej debel Tęczy 
odpadł już w I rundzie. W 
turnieju drużynowym Tę-
cza Budki Piaseckie zajęła 
18. miejsce.

Nasze bez rewelacji

Warszawa była miastem, 
w którym odbył się XXXI 
Międzynarodowy Memo-
riał Łuczniczy im. Ireny 
Szydłowskiej. Z 5-osobowej 
drużyny Mazowsza Teresin 
najlepiej spisała się Alicja 
Maciągowska.

Wyniki Mazowsza Teresin
6.Alicja Maciągowska (seniorki)
7.Małgorzata Maciągowska (kadetki)
9.Dawid Klata (juniorzy)
9.Kacper Klata (kadeci)
9.Michał Kołodziejski (kadeci)
9.Filip Załuski (kadeci)
17.Ryszard Kowalski (łuki bloczkowe)

Trenerka najlepsza

W poprzedni weekend pił-
karze zakończyli sezon. 
Przed jego rozpoczęciem 
kilka drużyn miało spore 
ambicje. Awansować zdołał 
jedynie Sokół Budki Piasec-
kie. Tabele i komentarz w 
następnym numerze „Ziemi 
Sochaczewskiej”.

Wyniki

Warszawska Klasa A

Naprzód Brwinów - Piast Feliksów  0:1 (0:1)

Promyk Nowa Sucha - Passovia Pass  4:0 (1:0)  
Warszawska Klasa B

Błękitni Korytów - Sokół Budki Piaseckie  4:0 (0:0) 
Pogoń Wiskitki - Tajfun Brochów  1:1 (1:1)
Orzeł Kampinos - Promyk II Nowa Sucha  5:2 (3:0)
KS II Teresin - Wrzos Międzyborów  2:1 (2:0)

Ligowe ostatki

W Katowicach odbyły się 
Mistrzostwa Europy Ju-
niorów w zapasach. Star-
towało w nich 292 zapaśni-
ków i 102 zapaśniczki z 30 
państw. Na matach swoje 
umiejętności zaprezento-
wali dwaj wolniacy Mazow-
sza Teresin.

Pierwszy z nich, Kamil Ry-
bicki (66 kg), odniósł swój ży-
ciowy sukces, zdobywając brą-
zowy medal. Mazowszanin 
w pierwszej walce przegrał z 
późniejszym złotym medali-
stą Gruzinem Gurjidze. W re-
pesażach walczył już skutecz-
nie, wygrywając z Włochem 
Coco oraz Niemcem Walte-
rem. Na sukces złożyła się cięż-

ka praca na treningach oraz 
doświadczenie zdobyte na Mi-
strzostwach Świata i Europy 
kadetów, w których startował 
Kamil. Nasz zapaśnik ma na 
koncie medale Ogólnopolskiej 
Olimpiady Młodzieży (jeden 

złoty i dwa brązowe) oraz Mło-
dzieżowych Mistrzostw Polski 
(dwa złote).

Drugim naszym reprezen-
tantem był Robert Michta (74 
kg). Niestety już w pierwszej 
walce przegrał on z Białorusi-

nem Chytadze i został sklasy-
fi kowany na 21 miejscu. Jego 
rywal zajął 8. lokatę. Reprezen-
tanci Polski wywalczyli na ka-
towickiej macie 4 brązowe me-
dale.

Wyniki walk

Kamil Rybicki (66 kg)
Kamil Rybicki - Omari Gurjidze (Gruzja)  1-4 (2-12)
Kamil Rybicki - Gianluca Coco (Włochy)  4-0 (11-0)
Kamil Rybicki - Andreas Walter (Niemcy)  3-1 (6-4)

Robert Michta (74 kg)
Robert Michta - Roman Chytadze (Białoruś)  0-5 (0-2)

W turnieju zapaśniczym 
(styl wolny) XX Ogólnopol-
skiej Olimpiady Młodzieży 
nasi zapaśnicy wywalczy-
li kilka medali, w tym zło-
te. Więcej szczegółów w na-
stępnym numerze „Ziemi 
Sochaczewskiej”.

Życiowy sukces Kamila Rybickiego

Atak na nogi to w stylu wolnym potężna broń
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W tym gronie zaprezento-
wała się dwójka sochacze-
wian - Jakub Bartosiewicz 
(G-8 Bielany Warszawa) 
oraz Kajetan Wilczak (UKS 
Dwójka Sochaczew).

Zadania i cele mieli od-
mienne. Pierwszy z nich 
miał potwierdzić swoją 
przynależność do elity del-
fi nistów. Dla drugiego był to 
debiut w imprezie tej rangi i 
jeden z etapów przygotowań 
do kolejnych startów. Kuba 
spisał się przeciętnie, nato-
miast Kajtek popłynął na 
miarę swoich możliwości.

Wyniki
Jakub Bartosiewicz (G-8 Bielany Warszawa)
200 m stylem motylkowym - 2.07,28 (eliminacje, 
16 miejsce)

200 m stylem motylkowym - 2.06,15 (finał B 5 
miejsce, ostatecznie 15 miejsce)

100 m stylem motylkowym - 56,55 (eliminacje, 
23 miejsce)

50 m stylem motylkowym - 25,72 (eliminacje, 
29 miejsce)

200 m stylem dowolnym - 1.57,21 (eliminacje, 
30 miejsce)

50 m stylem dowolnym - 24,99 (eliminacje, 
66 miejsce)

100 m stylem dowolnym - 56,51 (eliminacje, 

100 miejsce)
sztafeta 4x100 m stylem zmiennym - 3.56,90 
(z G-8, 12 miejsce)

sztafeta 4x100 m stylem dowolnym - 3.38,48 
(z G-8, 18 miejsce)

Kajetan Wilczak (UKS Dwójka Sochaczew)
200 m stylem motylkowym - 2.26,91 (eliminacje, 
44 miejsce)

50 m stylem dowolnym - 27,14 (eliminacje 175 
miejsce)

Dwóch w basenie
W Olsztynie (5-8.06) odbyły się Główne Mistrzostwa Polski Seniorów 
i Młodzieżowców w pływaniu. Wystartowało w nich 228 zawodniczek 
i 391 zawodników ze 113 klubów. 

W pływaniu wiele zależy od dobrego startu
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W sobotę (21.06) odbyła się 
IV Finałowa Runda Płoc-
kiej Ligi Pływackiej (rocz-
nik 1994 i młodsi). Najle-
piej z 30-osobowej drużyny 
UKS Dwójka spisali się Ali-
cja Ulicka (rocznik 2001), 

która zdobyła dwa meda-
le (złoty i srebrny) oraz Mi-
kołaj Komendarek (rocznik 
2001, medal brązowy). Po-
zostali „dwójkowicze” po-
płynęli przeciętnie.

Finałowe pływanie

Na 25-metrowym basenie w 
Ostrowcu Świętokrzyskim 
odbyły się (28-29.06) Mię-
dzywojewódzkie Drużyno-
we Mistrzostwa Młodzików 
U-13. Z UKS Dwójka So-
chaczew wystartowali Ali-
cja Ulicka i Mikołaj Komen-
darek. Ala spisała się bardzo 
dobrze, gdyż dwukrotnie 
znalazła się tuż za podium. 
W wyścigu na 200 m sty-
lem grzbietowym do meda-

lu zabrakło jedynie 0,13 se-
kundy.

Wyniki
Alicja Ulicka
200 m stylem grzbietowym - 2.28,84 (4 miejsce)
100 m stylem grzbietowym - 1.09,74 (4 miejsce)
100 m stylem dowolnym - 1.05,43 (16 miejsce)
400 m stylem dowolnym - 5.09,58 (32 miejsce)
Mikołaj Komendarek
200 m stylem klasycznym - 3.08,76 (37 miejsce)
100 m stylem klasycznym - 1.25,63 (42 miejsce)
400 m stylem dowolnym - 5.27,44 (72 miejsce)
100 m stylem dowolnym - 1.08,85 (92 miejsce)

Dwójka z Dwójki

Po siedmiu latach gry Nata-
lia Partyka opuszcza SKTS. 
Oto co zawodniczka napi-
sała na facebooku:

Kochani, chciałabym Was po-
informować, że od nowego se-
zonu będę grać w barwach 
najlepszego klubu w Polsce i 
jednego z czołowych klubów 
w Europie KTS Zamek-SPAR 
Tarnobrzeg!

Bardzo się cieszę, że dołą-
czyłam do tak dobrej druży-
ny. Przede mną nowe wyzwa-
nia i nie ukrywam, że mam 
nadzieję, iż przyczynię się do 
wielu sukcesów mojego nowe-
go klubu.

Jak być może część z Was 
wie, przez 7 lat grałam w klu-
bie SKTS Sochaczew. Siedem 
sezonów spędzonych w Socha-

czewie wspominam bardzo 
dobrze i mam nadzieję, że tak 
samo wspominają to socha-
czewscy kibice. Dlatego ogrom-
ne dzięki dla całego Sochacze-
wa za wspólnie spędzony czas!

Mam nadzieję, że w dal-
szym ciągu wszyscy będziecie za 
mnie mocno trzymać kciuki!

Siedem wspaniałych lat
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W niedzielę (29.06) na 
„chodakowskim piachu” 
rozpoczęło się Wakacyjne 
Grand Prix w Siatkówce 
Plażowej. 

Pierwszy turniej to rywali-
zacja pomiędzy sześcioma 
zespołami. Zwycięsko wy-
szły z niej Szpony Bobra.

Wyniki

Eliminacje
Bez Nazwy - Volley   21:19
Szpony Bobra - Gim.3   21:8
Bez Nazwy - Bielice   21:14
ZS3 - Szpony Bobra   21:16
Bielice - Gim.3    21:16
Szpony Bobra - Volley   21:7

Półfi nały
Bielice - ZS3    21:18
Szpony Bobra - Bez Nazwy  21:11

mecz o III miejsce 
ZS3 - Bez Nazwy   21:12

Finał 
Szpony Bobra - Bielice   21:15

Kolejność I turnieju 

Grand Prix
1.Szpony Bobra (Mikołaj Osiński i Konrad 
Malinowski)

2.Bielice (Łukasz Smędowski, Krzysztof Rąg)
3.ZS 3 (Adam Nowakowski, Bartłomiej Klingbeil)
4.Bez Nazwy (Przemysław Woźniak, Marcin 
Gawroński)

5.Gim. 3 (Adrian Gawron, Daniel Glanc)
6.Volley (Michał Werłaty, Natasza Koźbiał)

Na początek sześć teamów

Śląskie medale
W Katowicach odbyła się ko-

lejna ALMMA. Do walk przystą-
piło 240 zawodniczek i zawodni-
ków. Doskonale spisała się Anna 
Majewska (Dragon FC), która 
zdobyła złoto. Jej klubowy kole-
ga Łukasz Lozze musiał zadowo-
lić się srebrnym krążkiem.

MMA

W sobotę (21.06) odbył się 
XIX Puchar Miasta Socha-
czewa w Motocrossie. Wa-
runki były niezbyt sprzy-
jające, gdyż z suchego toru 
bardzo się kurzyło.

Pomimo tego zawody 
dostarczyły jak zwykle spo-
rych emocji.

Tym razem na maszynie 
startowej stawiło się tylko 
39 osób (w tym 3 kobiety). 

Miejsca Szaraków
1.Jacek Wroński (MX Masters)
1.Kacper Kamiński (MX Quad Open)
2.Jakub Mienik (MX Quad Open)
2.Jarosław Salamon (MX1C)
3.Monika Pawłowska (MX Kobiet)
3.Dariusz Kołodziejak (MX Masters)

Zakurzone Podzamcze

Wakacje się rozpoczęły i dobrze by było spędzić je w miarę 
możliwości aktywnie. MOSiR przygotował propozycję im-
prez sportowych. Poniżej propozycje na najbliższy tydzień.

Boisko do siatkówki plażowej - Chodaków

II turniej Grand Prix - 2.07, godz. 16.30
III turniej Grand Prix - 5.07, godz. 9.00
Boisko ze sztuczną trawą - Chodaków

Turniej Piłki Nożnej Szkół Podstawowych - 3.07, godz. 
10.00

Turniej Piłki Nożnej Gimnazjów - 8.07, godz. 10.00
Plac Kościuszki

Pokaz gry w piterbasket - 6.07 
Dodatkowo w dni robocze będzie można bezpłatnie 

skorzystać z hal sportowych MOSiR-u w Sochaczewie (w 
godz. 8.00 - 14.00) i Chodakowie (w godz. 9.00 - 12.00). W 
okresie wakacyjnym, w godzinach 7.00 - 9.00 uczniowie i 
studenci będą mogli popływać w basenie zaledwie za 1,80 
PLN za godzinę.

Propozycje na lato



1 lipca 2014  nr 26 (1190)20 SPORT
RUGBY

REKLAMA

W meczach grupowych nasze 
rugbistki przegrały z Black Ro-
ses 0:29 i Diablicami 5:43. Na 
otarcie łez trafi ł się remis 12:12 
z Juvenią. Trzecie miejsce w ta-
beli dało szansę walki o piątą 
lokatę. Tygrysice zagrały bar-
dzo ambitnie z Syrenkami. Co 
prawda przegrały 14:17, ale do 
zwycięstwa zabrakło naprawdę 
niewiele.

Turniej wygrała Lechia 
Gdańsk i tym samym zapewni-
ła sobie tytuł Mistrzyń Polski. Ty-
grysice w klasyfi kacji końcowej 
znalazły się tuż za podium. Pod-
opieczne Marcina Stencla zagra-
ły w składzie: Elżbieta Brzustow-
ska, Agnieszka Kolińska, Monika 
Pietrzak, Sandra Walczak, Patry-
cja Wasilewska, Sylwia Witkow-
ska oraz Anna Wysocka.

O przyszłość zespołu To-

masz Ertman pyta trenera Ty-

grysic Marcina Stencla:

Jak oceniasz miniony se-

zon?

Początek sezonu dla Tygry-
sic był bardzo udany. W pierw-
szych trzech jesiennych tur-
niejach dziewczyny zagrały 
skutecznie i były drugie. Zimą 
coś się załamało. Ostatnie tur-
nieje były bardzo słabe. Za-
uważyć można było przepaść 
w motoryce moich rugbistek, a 
pozostałymi drużynami. Grają 
one dobrze taktycznie, ale, jak 
widać, to zbyt mało, żeby zwy-
ciężać. Podsumowując był to 
sezon, w którym końcowy wy-
nik był zdecydowanie poniżej 
oczekiwań.

Gdzie szukać przyczyny?
Ze składu wypadły dwie 

podstawowe zawodniczki. Mo-
nika Adamiak złapała kontuzję, 
a Emilia Banaszek wyjechała do 
Anglii. Bez nich drużyna stra-
ciła połowę swojej siły zarówno 

w ataku, jak i w obronie. Kolej-
ne przyczyny tego stanu rzeczy 
to słaba frekwencja na treningach 
oraz często brak zaangażowa-
nia w meczach. Niestety dziew-
częta w kluczowych momentach 
nie podejmowały walki. Docho-

dzi do tego krótka oraz już nie tak 
wyrównana ławka rezerwowych. 
Za postawę wyróżniłbym Sylwię 
Witkowską.
A jakie macie plany na je-
sień?

Na pewno nie będę celował 
w medal. Jesień trzeba będzie 
przetrwać. Główny cel to utrzy-
manie w treningu dotychczas 
grających dziewcząt. Jest w skła-
dzie kilka bardzo młodych i per-
spektywicznych zawodniczek. 
Potrzebują one nabrać niezbęd-
nego doświadczenia, co w połą-
czeniu z sumiennym treningiem 
pozwoli im grać na zdecydowa-
nie wyższym poziomie. Z pew-
nością będę starał się szukać no-
wych twarzy. Trzeba odbudować 
siłę Tygrysic. Co będzie wiosną? 
Czas pokaże. 

Wyniki

Kolejność VI Turnieju 

Grand Prix
1.Ladies Lechia Gdańsk
2.Diablice Igloo Ruda Śląska
3.Black Roses Poznań
4.RC Legia Warszawa
5.Haka AZS AWF Syrenki Warszawa
6.TYGRYSICE Sochaczew 
7.Delia Atomówki BBRC Łódź
8.Juvenia Kraków

Klasyfi kacja końcowa Mi-

strzostw Polski Kobiet 2013/2014
1.Ladies Lechia Gdańsk   72
2.Diablice Igloo Ruda Śląska   52
3.Black Roses Poznań   49
4.TYGRYSICE Sochaczew   44
5.Haka AZS AWF Syrenki Warszawa  36
6.RC Legia Warszawa   32
7.Delia Atomówki BBRC Łódź   25
8.Ladies Frogs Warszawa   13
9.Juvenia Kraków   10
10.Błyskawice Wrocław   7

Odbudować siłę Tygrysic
W poprzedni weekend (21.06) Burloch Arena w Rudzie Śląskiej gościła 8 żeńskich drużyn rywalizujących w ostatnim turnieju Grand 
Prix Polski w rugby 7. Na boisku walczyły sochaczewskie Tygrysice, które na bardzo ważne zawody pojechały bez „ławki rezerwowych”.

Pomimo braku medalu Tygrysice nie pękają
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